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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

VOLUNTARY STATEMENT
PAGE 21 :

EVENT: 81116-0443
STATEMENT OF: JOHN JOSEPH "JACK" SEKA

But as far as today, today's when the police saw...

Nobody eise {Talking over each other.)

Said they saw the buliet, Is that right?

Yeah. Nobody else was ever there.

Okay. So what do you think about that?

I thought they took it to be honest with you. | mean, | didn't, I didn’t go back, you
know what | mean, 1 didn't...after they left, | went and | changed, | cleaned up a littie
bit and I was going to walk up to 7-11 and get a coffee. ‘Cause | had somebody
actually coming, the guy that called me, was coming to pick ms up in an hour, so...
Um, you know, was going to pretty much go about my day.

Do you know anything about what happered to Seymore?

No, 1 do not.

Did you do anything to Seymore?

No, | did not.

Do you have anything else that you want to say right at this point that would help

_us with this investigation?

Cther than, other than it's, other than it's an area that believe it or not, you guys are
never in. You're never there. And there's ni..., | mean it's just a bad neighborhood

at night and you guys are never there. | mean | never see a cop go through there.
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

VOLUNTARY STATEMENT
PAGE 22

EVENT: 981116-0443
STATEMENT OF: JOHN JOSEPH "JACK" SEKA

And it's probably why there’s so many people that are, you know what | maén, like
.. there’s like, you know what | mean, you get, you get derelicts from Cheetah's,
that come over and piss on your trucks...that walk. You know what | mean, up and
from one place toc the other one. And you got nine million people walk on this
raiiroad tracks, you know what | mean.

Uh huh.

So, I mean, it's not, you know, it's not...it's great during the day time. It's great with
all neighborhood because it's...you know what | mean, there’s a lot of traffic. That's
why we're going to do a cigar store there. A lot of traffic...people, you know...l mean
this neighbor is real nice. The other guy is kind of an asshole. But, uh, you know.
I mean there were like three abandoned cars out back behind the building for three
months there. | mean, just sat and sat and sat and sat. You knew that they were...i
figured they had ‘em, you know what | mean, like this is , We
used to-say like how long are these going to be here, you know what | mean. It was

like week after week after week. And finally the guy next door got tired of ‘em and

_had ‘em towed out.

Anything else?

No. That's...sorry, I'm long winded.
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DECLARATION OF ED HEDDY

I Ed Heddy, declare as follows:

I declare that [ was assigned to assist Debra Bookout, Assistant Federal Public Defender, in
preparation of the case entitled John Joseph Seka vs. E. K. McDANIEL, et al., 3:05-cv-0409-
HDM-VPC. That the investigation included locating and interviewing a potential witness by the

name of Justin Nguyen.

I declare that I attempted to locate Justin Nguyen on a couple of occasions and Mr. Nguyen

called me leaving me his telephone number.

I declare that [ telephoned Mr. Nguyen and conducted a telephonic interview on July 9, 2008.

I declare that Justin Nguyen told me that he had first met Peter Limanni in 1998, month
unknown, at Mr. Limanni’s place of business, Cinergi HVAC, and then met Jack Seka a few
weeks later. Mr. Nguyen said Mr. Limanni had introduced him to his business partner, describing
him as a Korean or Japanese guy but didn’t recall his name. Furthermore, Mr. Nguyen told me
that he was hired by Mr. Limanni and worked for Cinergi’s HVAC for three or four months
when he left for vacation to California. He said that he had taken Cinergi’s van and keys along
with his tools and gave them to Peter Limanni before leaving. Upon his return from vacation, he
was told that the police were looking for him, so a family member drove him to the Las Vegas

Metropolitan Police Department to inquire as to why they were looking for him. He said at that
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time two police officers arrested him. Mr. Nguyen further explained that he had been arrested
and was in the Clark County Detention Center from September 23, 1998 through April 1999

when the éharges were subsequently dismissed against him.

I declare that .Justin Nguyen told me that during his employment at Cinérgi’s Mr. Limanni had
purchased four white vans for the business. He said Mr. Limanni gave one of the vans to him
which he kept and drove during his employment. According to Mr. Nguyen, he was the “main
guy, ran all the calls” because he was the only one who had his own tools. He said Mr. Limanni
had employed two other people (names unknown) but they only worked for a short period of

time.

I declare that Justin Nguyen described Peter Limanni as treating Jack Seka “like his own
brother”. He also said that whenever they were all together he noticed that Mr. Limanni was

always paying for Jack Seka’s way.

That Peter Limanni was training Jack Seka on how to run the air conditioning business. They
always appeared to get along and never argued. Justin said he never saw or heard Mr, Limanni
call Seka names or mistreat him in anyway. Mr. Limanni would say that he and Seka were like

brothers.

Furthermore, I declare that Justin Nguyen had never been contacted and interviewed by the

prosecution or defense attorneys and that if they had he would have testified to the above
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JIM THOMAS & ASSOCIATES

Investigations & Process Service
601 South Tenth Street, Suite 104
Las Vegas, NV 89101
Telephone (702) 388-7175
Fax (702) 388-7376

March 7, 2006

Debra Bookout, Esq,.

Law Offices of the Federal Public Defender
411 E. Bonneville Ave., #250

Las Vegas, NV 89101

RE: JOHN JOSEPH SEKA
Our File No, 05-1-150
Interview with Kazutoshi Toe

The following is a tape recorded interview between Jim Thomas (JT) and Kazutoshi Toe
(KT). The date is March 7, 2006 and the time is 1:57 PM. The interview is taking place
via telephone number (714) 458-8939.

IT:  Sir, Zlo you understand this interview is being tape recorded?

KT: Mm-hmm (affirmative).

JT: Do 1have your permission to do that?

KT: Yes,sir.

JT:  Is it true I'm speaking to you at a telephone number of (714) 458-8939?

KT: That's correct.

JT:  AndIbelieve that's your cellular telephone number?

KT: Yes.

JT:  And can I get your home address and home telephone number, please?
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KT:

KT:

KT:

KT:

KT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

JT;

KT:

Okay. My, I have hang up to, nm, get to my home phone number because
it’s in my cell phone and I don't remember and, yeah.

But your home address is...?

Oh, okay. The new address is, new address, um, that I have to get it
because I don’t remember my home address either.

Okay.

So, um, yeah, if you can give me, um, like three minutes just to call my
wife and get my home address and phone number.

Okay, uh —

Because, yeah, Ijust, I’m not trying to remember my information so, uh —
Okay, well let’s, we can do that later, okay? I'll do the interview and then
I'll give you a little bit of time and I'll call you back on our cell, okay?
Okay.

Are You acquainted with Mr, Kato?

Yes.

And how do you know Mr. Kato?

Uh, he’s my school buddy.

Okay, he’s a school buddy. Do you also do business together?

Yes, sir.

And at some point in the past did you do business with a man named Peter
Limanni?

Mm-hmm (affirmative).
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IJT:

KT:

KT:

KT:

IT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

Y1

KT:

Correct.

And, uh, yeah, um, but after he came in, um, he didn’t last and, you know,
right after we left so we don’t know much about him.

Okay, but you did live in the back room with Mr. Limanni, is that true?
Yes, yes, that’s true.

Okay.

Few weeks.

And during the time that you lived with Mr. Limanni, did you ever see a
gun or any evidence of a gun, bullets or anything else, in the back room?
Um, I have to refresh my memory because it’s quite some time ago and,
uh, I think I saw box of bullets. He showed me.

Okay.

But, um, gun, I don’t think I saw it.

Okay, but you did see bullets so it’s, you know, at least you had some idea
that maybe there was a gun laying around somewhere?

Uh, yeah, I didn’t think that deep but, yeah, because, you know, the bullets
there themself, it’s kind of weird.

Now, during the time you were there with Mr. Limanni, I understand that
he did the physical labor and that Mr. Kato and you took the phone calls
and did the office work, correct?

Yeah, for the operation, um, pretty much we took care of those paper.
There was a dispatcher. Her name was, don’t remember her name, um,

anyway we had, like, two dispatchers and then they did all the phone

AA 002012



KT:

KT:

KT:

KT:

IT:

KT:

KT:

JT:

KT:

work, but we pretty much did, like, advertisement, artwork and, you know,
and delivery here and there kind of job because we didn’t know what the
air conditioning business. And, uh, Peter was going, like, hey, we need
somebody speaks English for here because you guys are not going to get
any jobs.

Okay.

So, um, yeah.

So you did have two dispatchers and you don’t recall either one’s name?
One of them is Betty. I don’t know her last name,

Eddie?

No, not Eddie. Um, Betty.

Betty, okay.

B-E-T-T, uh-huh (affirmative).

Okay.

And she, well she’s very experienced A.C., uh, in the A.C. dispatching
industry I think.

Okay.

Peter just her on board.

Okay, was she from Las Vegas, do you know?

Las Vegas, yes.

During the time that you lived with Limanni, did you ever meet a lady

named Jennifer Harrison who was Limanni’s girlfriend?
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KT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

KT:

KT:

JT:

KT:

Oh, that was Mr. Kato.

Okay.

Everything was under his name.

And were you an equal partner with Mr. Kato?

Right now?

No, then, in that business?

Well, um, -

As an investor?

We are, like, friends for a long time and, um, it’s not like business
relationship so, um, you know, since we are in business and, uh, we never
talked about, okay this is a percentage, you know, my percentage of this
business and that business, but I was pretty much fine with anything.

Do you recall how much money you and Mr. Kato put in‘to this business?
Um,the cash or just through credit and —

Total money that you invested and lost.

Probably, uh, I believe everything close to $1 million.

That’s a lot of money.

Oh, yes, it was a lot of money and we lost so much money on this.

Did Limanni ever try paying you any of that money back?

That was the, issue that he, you know, it was on the contract that he was
going to pay, you know, certain amount every month but he never paid
and by saying the sales were short here, the business was bad, but, uh, he

didn’t pay nothing. But, uh, I heard that he was sending money to east

AA 002015




AA 002016



AA 002017



KT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT

JT:

KT:

JT:

KT:

Yes.

Were you aware or did you see Mr, Limanni when he came to Santa
Barbara? Because I know he came down there and met with Mr. Kato.
Santa Barbara?

Well, maybe not Santa Barbara.

Lake Tahoe?

Oh, Lake Tahoe? Did you see him in Lake Tahoe?

No, um, I heard Lake Tahoe, he had all the equipment, I think... This is
what T heard, 1 don’t remember who from, but I heard that he was having
self storage or something and tried to hide, like, the tools and everything
from us so that, uh, we could not take what he’s got, uh, you know?

Okay. Ibelieve it was Santa Monica that Mr. Kato told me that Limanni
had come down to see him and talk to him about the business.

Oh, okay. That probably, I don’t know if I was there, but I remember that
Kato was asking, like, you know, he came over to Santa Monica after a
month or so and he was having a little financial problem and, uh, he was
asking Mr. Kato to see if we would invest, you know, more money into
the business.

Okay.

And then, I still remember that I said no way.

At what point did you find out that Mr. Limanni was a missing person or

that they had found him dead? Do you recall how you found that out?

10
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KT

KT:

KT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

Mm-hmm (affirmative).

Now, after being taken for all this money, how did you feel about
Limanni?

Right now or right after...?

Back then.

Back then?

Yeah, what were your feelings towards Limanni at the point when you had
to leave Las Vegas and go back without all your money?

Well, the money’s gone for sure because he had no intention to paying
back, so, um, we knew that the money was not coming back, but we tried
to get at least, like, those cars back because all the automobiles were under
Mr. Kato’s name, but Mr. Limanni, he refused to let them go. So we tried
to save whatever he had, we got the refrigerator back from him because
that™s what we bought too, but that was pretty much it.

Okay.

And, uh, we thought, you know, okay, everybody makes mistakes and this .
is huge mistake that we made and, uh, it expensive lesson but it’s gone and
let’s move on. That’s what we talked about.

After you and Mr. Kato left Las Vegas, I know that Mr, Kato came back to
Las Vegas on at least one occasion to see Limanni. Did you ever come
back?

Probably. Back then I was with Mr. Kato that trip I think and the reason

was to just talk to him and see if we can get at least a few, some money

12

AA 002020




JT:

KT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

JT:

back or probably at least we can get some kind of equipment that we can
make cash, and we ended up getting one refrigerator.

Okay.

And we tried to get automobile that trip but he refused to give us keys and,
uh, we had to leave without automobiles.

After Limanni became missing, did Mr. Seka, Jack Seka, did he ever
contact you to tell you that Limanni was missing?

Mm, no, not that I know of.

Okay. Did you, at the time that you were with Mr. Limanni, ever come
into contact with a man named Amir Mohamed?

Mm, not that I @ow of.

Would it help your memory if I told you that Amir Mohamed was the
person that Mr. Limanni was planning on going into the cigar business
with?

1 knew that he was going to cigar business, that’s, I heard about it, but, I
don't know. Okay, now I just start remember things that, yes, 1 don’t
know who he was going to business with, but he was opening up a cigar
shop and he spend so much money to, um, improve the shop, so much
money for improvement for cigar shop. So we knew that he had money,
you know, but he never tried to pay us back.

Okay. It was probably your money that he was opening the cigar shop

with, do you think?

13
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KT:

KT:

JT:

KT:

KT:

IT:

KT:

JT:

KT:

JT:

KT:

Probably, so he was hiding money somewhere, but, you know, you never
know.

Mr, Kato also advised me that he became aware that Limanni was buying
jewelry and stoff with your money. Were you aware of that?

I think I heard about a watch that, he was buying expensive watch
somewhere in Las Vegas, but he was also complaining that business was
doing bad and, uh, it didn’t really make sense to us and, you know, yeah.
Okay. Did you do anything to try to recover your money other than just
wait for him to pay you?

We tried to talk to, we went to talk to lawyers and it was pretty much all
verbal agreemen‘t and they said they can’t do anything about it. And there
was also a person, um, his name was, um, there was one guy from Santa
Monica too. He was general contractor but he came to Las Vegas for one
week or so. Um...

Was he going to try to get your money back?

Yeah, he helped us try to get the money back by introducing, like, lawyers
or explain of, like, what’s going on and, you know.

Do you remember that man’s name?

Uh, his last name was Paquette.

Paquette?

Uh-huh.

P-A-Q-U-E-T-T-E?

1 don’t remember how to spell it, but it sounds like Paquette.

14
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JIT: -

KT:

KT,

JT:

KT:

KT

JT:

KT:

KT:

KT

KT:

JT:

Okay and you don’t recall his first name?

Um, let me think. From Massachusetts.

He was from Massachusetts?

Mm-hmm (affirmative), Um, no, I can’t recall his first name.

Was he an investigator or lawyer himself or, how did you get involved
with him?

No, no, he was general contractor and he came to business with us.

What kind of contractor?

General contractor.

A general contractor, okay.

And he was alsc.» supposed to get a percentage of the company and, um, I
don’t remember if he put the money in it, but he put time and labor in it.
But he was another person that, uh, kind of was screwed up.

So he was another investor with Limanni?

I don’t know about the money portion, but he was —

But labor and probably materials?

Yeah, promised to get percentage of the company.

Is there anything else that I haven’t asked you about this situation that you
feel would be important to my investigation?

Not that I can think of,

Do you personally have any feelings or ideas as to who may have killed

Peter Limanni?

15
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KT:" 1have no idea, but it’s like, I don’t know. That guy’s kind of like the first
human being that, uh, I don’t know how to explain it. Like, you know, I
think he has so many enemies and, I don’t know. It’s kir_ld of difficult to
explain his character but, you know. It’s really, I don’t know what to say.

JT.  Okay.

KT: Yeah.

IT:  The last information I found for you as far as a home address was 203
Harbor Blvd., #B1, do you -

KT: That was my old one.

JT:  That’s an old address?

KT: Yes.

JT:  SoI'm going to close this interview and ask you to call home and get your
address and phone number and I will call you back in five minutes, Is that
fair™

KT: Yeah, that’s fair.

JT:  Okay. We're ending the interview at this time. It’s now 2:25 PM and I
want to thank you very much.

KT: Oh, my pleasure. Any time.

Submitted by:

Jim Thomas

JT:lt
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JT:

TK:

JT:

TK:

IT:

TK.

JT:

TK:

TK:

JT:

TK:

IT:

And how much did he borrow from you?

Uh, um, well for the capital or all together?

All together, sir.

All together, uh, I would say about $300.

$300,0007

Including lease and everything, lease car, automo-, you know, the vans
and everything,

Okay. They were, what, like four different vans or something that were
leased?

No, it could be, T think it was, like, five.

Five of them?

Right.

Okay and was he also trying to expand this business into Lake Tahoe?

No, that’s after, this is what happened, uh, we didn’t know anything about
that. Um, we guess he was invplvecl into some kind of different business
which is I think, I believe he was, tried to, cigar business in Vegas in my
office. What happened is after three months, we opened office, um,
there’s some kind of different business, uh, because it was just totaily
different from what he told me about the beginning. So we decided to
leave the business, um, so we left Vegas after three months but I told him,
he promised us to pay back everything what he owed me in, like, four
months, six months.

Okay.
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And then after that we, you know, since it was maybe one or two weeks to
go back to Vegas and talk to him, you know, how he do, how he does, and
on the phone also pretty much, like, every week. And then, uh, I didn’t
know anything about, uh, the note, uh, and also he, probably after we left
maybe two, three months later, he built cigar business in office.

Okay.

And, um, um, we asked him about it and he said because it’s going to be
winter so business is going to be slow so he have to, he took something to
pay me back. So I didn’t leave with anything but I don’t know how he got
money, but he never pay me back at all.

Well, he never actually got into the cigar business either. They were in the
process of putting up some walls or something in that office, but nothing
was ever done, Did you or your partner make several trips to Las Vegas
to-

I mean, when? Afteror...? We use to live in Vegas.

Okay, so you were living in Vegas in at the time he had this business
going?

Which is, the refrigerant business, yes.

So when he came to Vegas to open his business, you and your pattner also
moved here?

Exactly, we moved together.

Okay. You moved together? Did you actually live with him?
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sometimes Peter is kind of, :you know, using the company money as a
personal stuff which is, we mentioned to him, we talk him, you know, he
not going to do it but he did it again. So wc.decidcd to leave.

What was he buying with the company money?

Uh, like watches and, you know, pretty petsonal stuff, and also the money
was using, well because Jack, he didn’t have the money to come by, to
come to the Vegas, | remember that. So he tried to help Jack to come
over toa, which was fine but I didn’t know him pretty well.

Okay.

I wasn’t sure he was a friend ot he’s going to help me, you know, I didn’t
know that.

So what was Limanni’s reaction when you called him on the carpet about
spending the company money on personal items?

Uh, you know, he said, well he just, you know, he just saying that all the
excuses and everything. Well, in the beginning, well, we used to live
together, I didn’t know, I didn’t see he was kind of hiding but we kind of
noticed it, so we mentioned about it, so 1 didn’t see actual watches and
anything. But I know he was spending money for personal stuff so I
mentioned about it, he was kind of, you know, explaining what, wasn’t
personal whatever. And then after we left, you know, he start buying
watches and the personal things, so that time we, you know...

Okay. When you started the business here, did you form a corporation?

In Vegas, yes.
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Uh, no, he wasn’t, I never seen him in offices or I never, you know, Peter
is hiring somebody. Because I think we hired couple people out of office
to come work, but I don’t recall at all.

When was the last time you saw Peter alive?

Uh, Peter alive was after three months, after four months or three months,
the day he promised us to pay back because we have to go over there and
talk to him. I went visit him to the office, uh, but that was like, because I
didn’t want to call him before I go, maybe he’s going to...

Yeah, so you wanted to surprise him?

Surprise him, and he got really mad.

He got mad at you?

Yes, because, you know, he’s like, because he didn’t call me to come and,
but, you know, s0 he was very, very upset.

Was he threatening?

Kind of.

What did he say?

Uh, I don’t remember, but he was very upset. But I didn’t want him to
disappear, everything. I didn’t know, you know, if he could just disappear
and leave everything on me. So 1didn’t want him to upset, I want him to
do the business continue and then pay me back., So I talk to him and said
this is what I want and that I give you more time to pay me back and he
agree and was, he mentioned about the one thing about new business

because winter’s coming,
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Okay. How long —

Oh, no, I'm sorry. After that, after that he came to Santa Monica to see
me.

Okay.

He called, he said he’s on the way to the north.

He's on his way to what?

To the notth.

Oh, to the north?

To the north,

Okay.

He came to me and he ask me if I can, if, he said use the credit card maxed
up and do the bankruptcy and he said, basically he’s asking me to borrow
more money using the credit card.

Okay.

And I told him okay, let me think about it because 1 didn’t want him to
disappear. Of course I didn’t think so, but that's the last time I saw him.
Okay, Did you or your partner come to Las Vegas while he was still alive
and take any of the vans back or anything like that?

I'm sorry?

Did either you or your partner come to Las Vegas to recover the vans?

Uh, yes we did, I think.

And was that before or after his disappearance?

Uh, after.

12
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Okay.

Because everything is under my name so it’s kind of worry about it.

Was there a van up in Lake Tahoe too that you had to recover? Did you
know anything about that?

I don’t know anything about it.

Did you get all of the vans back that you had leased?

Uh, the company, the automobile company did, I think.

Okay.

But I didn’t do it.

Did you have any conversations with Seka after?

I'm sorry?

Did you have any conversations with John, or Jack Seka after Peter
disappeared?

Yes I did, actually, I went to the office after the Las Vegas Police
Department called me, so I was there and then of course Peter is gone
already. I spoke to Jack. He was saying his name is Jack so I talk to him
and he said he didn’t know anything about it. That's what he said.

Did he tell you when he had last seen Peter?

Uh, yes, he make, 1 think he showed me his note, um, about to do list and
then T think he, 1 don’t recall, but he was kind of looking for Peter also to
decide all the business matter,

Okay. Did he talk to you at all about Peter having cleaned out the bank

accounts? Did he say anything along those lines?

13
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Um, you know, I don’t recall. 1don'’t recall at all.

Okay. The relationship between Seka and Limanni you thought was pretty
good?

Uh, you mean Jack?

Yes.

Uh, yes. U, Jack like a brother.

Did you ever see them argue?

No, actually, because he, Jack is like a younger brother, so always he
listen to.

Okay.

I think anything that Peter said he does.

Did Limanni treat Jack good, do you think?

1 think so.

Did he yell at him or call him names?

No.

Okay.

I mean in front of me, I don’t know.

Did you actually give a statement to the police when they were doing the
investigation?

Yes I did.

When I read through this it said that one person gave a statement and the
other one was in Japan at the time, so was it your partner that was in

Japan?

16
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CONTINUATION REPOu. .. »

ID/Event Number: 981116-0443 Page 8 of 2:

and checks in the name Peter Limanni were found partially burned in the dumpster
area,

| asked Seka if he would voluntarily accompany me to the Detective Bureau so that
I could speak with him about the damage to the next-door business and the blood
that had been found in that business and in his business. Seka agreed and
accompanied me to the LVMPD Detective Bureau. At approximately 1450 hours,
| explained to Seka that he was not under arrest but | wished him to read a Rights
of Person Arrested card aloud so that he might be appraised of the rights due to the
nature of the crime being investigated. Seka read the card aloud, signed it,
indicated that he was wanting to cooperate and speak with me without an attorney
being present. He signed and returned the carq.

fm,.‘rv

During my conversation with Seka, he explained that the business at 1933 Western

is owned by a man that is a friend of his named Peter Limanni. According to Seka,

there were two men that were business partners in the Cinergi business that put up

the money. He described them as silent partners and said they both live in L.A. He

identified them as Tak Kato and Kaz Toe. Seka said that the two men had not been

in Las Vegas for approximately a month to five weeks. Seka said he left town to go

to Philadelphia for his daughter's birthday leaving on the 29th of October and

e retuming to Las Vegas on the 3rd of November. He said Limanni picked him up at

the airport the night he came back and spent the following day with him and the

next morning, Limanni got up and left on his own and did not wake him. Seka said

he had not seen or heard from Peter Limanni since, There was a white Jack

Russell Terrier named Jake that was at the Cinergi office. Seka said that the dog
belonged to Peter Limanni.

Seka explained that the business had two white Dodge vans and a Toyota pickup
truck that they utilized. He said that there was an additional Dodge van that Peter
Limanni had taken to Lake Tahoe for a business that he was going to start thers.
Seka said the Las Vegas business had a telephone number of 678-5993, however,
it had been turned off and he was currently using his cell phone which has the
number 429-5957. Seka was wearing the cell phone at the time of the interview.

. Seka was asked if he was familiar with a black male that may have been around the
‘business. He explained that other officers had told him that thefe was a black male
homicide victim that had his name and phone number. Seka said that the black
male was named Seymore and that in the past he had done some odd jobs for the
construction company. He said he last saw Seymore about a.month ago and told
him to call in about a month to seg if there was work.

= | mentioned to Seka that a cardboard box was observed in front of 1933 Western
with a drop of apparent biood on it. He explained that he was walking Jake when
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a homicide since he had not been seen since the eariy portion of November,
approximately November 5th or 6th and that his dog had been abandoned at the
business and his wallet with personal papers and credit cards was discovered
hidden in the attic of his business as well as the link to the homicide of Eric
Hamilton to Peter's friend, Jack Seka, Having this information, Tomasevich
contacted the LVMPD at my request and completed a Missing Persons report.

On 12/01/98 | spoke via telephone with Carl Bell, the cousin of Eric Hamilton. Bell
said that his cousin had been under house arrest and wanted to [eave Los Angeles
for a fresh start in Las Vegas. He said he knew that his cousin was determined and
if he did not drive him to Las Vegas, he would find some other way to come here.
Bell said he drove Eric Hamilton to Las Vegas on 10/25/98 and got a room at the
Downtowner Motel in his name (Carl Bell). Bell confirmed that Hamilton had a dark
navy blue jacket, a black brimmed hat and an unknown logo’d dark baseball cap as
part of his belongings when he came to Las Vegas. It was believed that Hamilton
had approximately a thousand dollars or more with him when he arrived in town.
It should be noted that inside the scene at 1929 Western, a dark blue jacket with
apparent bullet holes was recovered as well as a black baseball cap. Bell said that
Hamilton wanted to get a job in Las Vegas where he could be paid under the table.
~ Bell said Hamilton was a known drug user and would use crack cocaine.

On 12/02/98, Tomasevich telephoned my office and explained that they had been
contacting peaple that knew Jack and her brother Steven had been in contact with
a Mr. Polsky from a business called Motor Works in New Jersey with a business
phane of 609-251-0050. She claimed Palsky said that he was to pick Jack up from
the airpart in October when he was coming back home, According to Polsky, Jack
was not on the plane but showed up the next day. He said the following day, Jack
returned to Las Vegas. After returning to Las Vegas, Poisky received a phone call
from Jack claiming that Pete had vanished and had taken all the money from three
accounts.

On 12/02/98 | telephoned the South Lake Tahoe, California Police Department and
left a message on the vaice mail of Detective Brian Williams requesting a check for
the Cinergi van as well as the business that Limanni had been in the process of
opening in South Lake Tahoe.

On 12/02/98 | received a telephone call from a woman identifying herself as Marilyn
Mignone. She explained that she was a paralegal that had been involved in a
business with a man named Amir Shabant Mohamed. She provided his social
security number as 566-44-7875. She said that Mohamed was to be a supplier of
cigars for Limanni and she was trying to contact Limanni at his business and
2 attempt to locate Amir Shabant Mohamed because Mohamed had absconded with
owing bad checks in the amount of approximately $50,000.00. Mignone explained
that Mohamed had previously been staying at 6908 Emerald Springs Lane in

’
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On 12/09/98 | received a voice mailbox message from Sgt. Schumacher indicating
that the business was vacant and locked and that the van in question bearing
Nevada license 113JME was parked at the business location.

On 12/09/98 | made contact via telephone with Peggy Eichhorn, a realtor with
Coldwell Banker-McKinney and Associates, Incorporated in South Lake Tahos,
California. She explained that she is the realtor that had arranged for Peter
Limanni to rent his office space for his business in South Lake Tahoe. She said
Limanni was in her office on September 22, 1998 to sign the lease for 2494 Lake
Tahoe Blvd, and the check bounced. She said he returned on October 5th with
another check. On that date he was with a young looking male whom she did not
know. She said Limanni had paid for three months on the lease. When the rent
became overdue, she sent a three day notice to pay the rent as well as registered
letters asking him to move his van. She said the letters were all returned to her
unopened.

h&-prﬂ

Eichhom said she had been in contact with Limanni's mother, his girlfriend Jennifer,
a real estate broker in Santa Monica and his bank and that they had not heard from
Limanni. Eichhorn faxed a brief statement indicating what she had told me as well
as the rental agreement signed by Peter Limanni and a credit report.

in a telephone conversation with South Lake Tahoe Police Department Sgt.
Schumacher, [ was advised that his department would conduct a welfare check of
the interior of the business and contact me with any pertinent information. Atthe
time of this report on 12/10/98, there has been no further contact from the South
Lake Tahoe Palice Department.

Vill. FORENSIC LABORATORY EXAMINATION:

On 11/17/98, a request was submitted for the latent print processing of a Skoal

Tobacco container, two Beck’s empty beer bottles and seven pieces of lumber that

were recovered from the Las Vegas Boulevard South scene. Two Mariboro

cigarette butts from the scene were submitted for DNA analysis. As a result of the

initial latent print processing request, latent prints found on lumber at the Las Vegas
. Boulevard South scene have been matched to Jack Seka and Peter Limanni.

©On 11/23/98, a DNA request was submitted for samples recovered at the Las Vegas
Boulevard South scene, the 1929 Western Avenue scene and the 1933 Western _
Avenue scene as well as the above listed Dodge van and Toyota pickup truck.

., Forensic requests have been submitted on the firearms evidence to determine if
s possible what type of weapon they may have been fired from and if they were fired
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JIM THOMAS & ASSOCIATES

Investigations & Process Service
601 South Tenth Street, Suite 104
Las Vegas, NV 89101
'Telephone (702) 388-7175
Fax (702) 388-7376

July 30, 2008

Debra Bookout, Esq.

Law Offices of the Federal Public Defender
411 E. Bonneville Avenue, Suite 250

Las Vegas, NV 89101

RE: JOHN JOSEPH SEKA
* Qur File No, 05-1-150

Dear Ms. Bookout:

On Monday, July 28, 2008, I was contacted by your assistant, who requested that I
provide a synopsis of my investigation that was completed between December 26, 2005
and May 3, 2006, My records indicate that there were 13 potential witnesses that I was to
locate and interview. This report is to advise you of my effotts to do so.

Thomas Creamer was a prosccution witness against Seka at trial. The defense attempted
to show that Creamer had a grudge against John Seka, and that this was his reason for
testifying. 1 completed locate work on Creamer and the last known address was dated
July 2001 at 39 Springfield Avenue, Flourtown, PA 19031, I was unable to locate a
telephone number and contact with Creamer was not made.

Margie Daly McConnell was found at 2100 Andover Road, Cinnaminson, NI 08077.
McConnell advised that Thomas Creamer was a former boyfriend. McConnell advised
that Creamer was on drugs and extremely violent, He was abusing Percocet and Xanax,
eating them by the handful. McConnell recalled a situation when Creamer, who was
living at his grandmother’s house, was high on drugs and extremely violent. He was
threatening McConnell and his grandmother. She telephoned Seka and requested that he
come over to talk to Creamer, as they were good friends, She advised that this backfired
because Creamer accused her and Seka of having an affair. She became afraid and called
her sister, and one of them, either herself of her sister, then called the police. McConnell
left the residence and Jack stayed there. When the police arrived, it was Jack who let
them into the house. The police took Creamer into custody and transported him to a
mental facility, Creamer blamed Seka for his being locked up.
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Lee Polsky was somebody who worked with John Seka in New Jersey and also knew the
victim, Peter Limanni. Polsky resides at 627 Queen Street, Woodbury, NJ 08096, He
was interviewed via telephone. Polsky advised that he was brought out to Las Vegas by
the defense to testify at Seka's trial, however, he does not recall if he actually testified.
Polsky advised that Jack was “likeable”, and “not violent”. Polsky further stated that
Limanni was good at heating and plurnbing, but that he had an “extremely bad temper”.
Polsky recalled Limanni getting into a fight with a person who was much bigger and
beating the guy up pretty bad, This occurred in Paulsbro, New Jersey, Polsky indicated
that the guy who was beaten up came back and shot Limanni in the shoulder stating that
“he blew his shoulder away”, When asked who would win a fight between Jack Seka and
Peter Limanni, Polsky advised that Limanni would have won such a fight easily.

Amir Mohamed was somebody reported to have business dealings with the victim, Peter
Limanni. My investigation found very little about Amir Mohamed. He was using a
social security number that actually belonged to another person named J. D. Dobson. It
appeared that Dobson and Mohamed were involved in business dealings together, T was
unable to locate either Mohamed or Dobson. 1t appeared that Amir Mohamed may have
been an assumed name. In an interview with Marilyn Mignone, she advised that she felt
that Amir Mohamed may have been part of a terrorist cell residing in the United States.
In her mind, he was possibly connected to the 9-11 tragedy.

Ben Boyed was listed as an associate of Amir Mohamed, working for Mohamed at a
jewelry store catled “Panorama Italy”. I could find no record of anybody named Ben
Boyed anywhere in the United States. Marilyn Mignone, who also worked at Panorama
Italy, stated that Boyed was not a jeweler at Panorama Italy. She advised that the
jeweler’s name was Sam Akaad.

Another subject I was to locate and interview was Ken Bates. The name Kenneth Bates
is too common, and I was unable to locate the correct one, I would need more
information such as a previous address, social security number, or date of birth to contact
Bates.

Marilyn Mignone was somebody who did office work at Panorama Italy, and was
acquainted with Amir Mohamed, Peter Limanni, and John Seka, I completed a non-
recorded interview with Mignone. She claimed that the Federal Government was
investigating herself, Amir Mohamed, Peter Limanni, and John Seka. She was
represented by a local attorney, Michael Cristalli, and all of her records are in the
possession of Cristalli. I had been told that she had drawn up an agreement between
Limanni and two investors, Kaz Toe and Takeo Kato, Marilyn Mignone denied drawing
up such an agreement and claimed that she had never heard of Toe or Kato, Mignone
advised that Amir Mohamed was an extremely suspicious person of Arab decent, who
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she thought may be part of a terrorist cell. She had heard Mohamed voice his
hatred for the United States, and had also heard him carrying on conversations in Arabic
with unknown parties. She believed that Amir Mohamed was involved with an oriental
subject in the State of California producing tee shirts for Evel Knievel. Mohamed and the
victim Limanni were supposed to open a cigar shop together. She considered Mohamed
to be very shady and very dangetous.

Kaz Toe was given to me as an investor with Peter Limanni. I determined that his true
name is Kazutoshi Toe. Toe resides at 650 Tamarack Avenue, Apartment #4406, Brea,
California 92821. I conducted a telephonic interview with Toe. He advised that he and
Takeo Kato had invested one million dollars with the victim Peter Limanni. He further
stated that they had lost all of their money, and he thought that they had been defrauded
by Limanni, He denied knowing anything about Limanni’s death. He identified another
previously unknown investor whose last name was Paquette. He could provide no further
information about Paquette.

Takeo Kato was a business pariner with Kazutoshi Toe, who invested a large sum of
money with Peter Limanni. Kato resides at 1528 Franklin Street, Santa Monica,
California 90404, A telephonic interview was completed with Takeo Kato, Kato
claimed that he had been defrauded of three hundred thousand dollars that he invested
with Limanni. This differs from the amount of one million dollars that Kazutoshi Toe
says they invested. It was possible that Kato was referring to money that he personally
pul into the partnership, three hundred thousand dollars, and that the remaining seven
hundred thousand dollars may have been Toe’s investment. They were both difficult to
communicate with, so 1 was unable to clarify. Kato also denied knowing anything about
Peter Limanni’s death,

Jeanette and Misty were cocktail waitresses at the Peppermill on Las Vegas Boulevard
South, who John Seka offers as potential alibi witnesses., In early 2006, Jeanette and
Misty were no longer cocktail waitresses at the Peppermill. With only their first names, I
was unable to identify them further. They may have been available at the time of trial if
the defense team had attempted to interview them at that time.

Lynn Cheryl Lightfoot was another alibi witness for Seka. During the time up through
early 2002, Lightfoot was an active prostitute in Las Vegas, who was coming into contact
with police officers. She also had a number of work cards up through early 2002, and
should have been fairly easy to find at that time. However, since eatly 2002, she has
disappeared and I was unable to locate her.
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Tennifer Harrison was reported to be Limanni’s girlfriend at the time of his death.
According to the investigation request you sent me, Harrison was a prosecution witness
who testified that she had talked with Seka on the morning of November 6™, duting the
early morning hours., The client had claimed that the first call he received from Harrison
was 11:13 AM, and apparently has no records to show that. Jennifer Harrison is a very
common name, and without further identifiers, I was unable to locate her,

I believe that this is a complete summary of my investigation into this matter. If T can be
of further assistance, please advise.

Sincerely,\%

Jim Thomas

JT:se
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THE COURT: You may.
BY MR. CHRISTIANSEN:
Q. Show you what’s been entered as Defense

exhibit Q. Does that appear to be a picture of Jack Seka
on November 17, 19987

A. Yes, it does.

Q. And in his belt area there is a pack of
clgarettes, correct?

A. That’s correct.

Q. What kind of clgarettes are they?

A. It appears to be Marlboro, with the red
packaging.

Q. In one of his hands there’s even a 1lit
clgarette that appears; is that correct?

A. That’s correct.

Q. What color is the filter on that
clgarette?

A. I think it’s tan, but it’s hard to say if
it’s the filter or his finger,

Q. If I showed you a pack of Marlboro
cigarettes and all the filters were tan, would that clear
it up for you? | |

A, That would clear it up, ves, I wouldn’t
dispute that.

Q. 8o the type of cigarettes Mr. Seka was
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smoking, 36 hours after the Hawmllton body was found, was
different than the type of cigarette filters surrounding
or around the body of Eric Hamilton, correct?

A. Than the one filter, yes.

Q. Yes.

Now, are you familiar or do you‘have have
knowledge that there were fingerprints identifiable,
latent fingerprints found on the boards on top of Mr.
Hamilton?

A, Yes.,

Q. And I’1l1 proffer to you that Mr. Boyd, we
were just discussing, Mr. Boyd testified that on three of
those boards there were prints from Peter Limanni and
Jack Seka, not on all three, but in between the three.

Does that comport to your knowledge?

A Yes,

Q. He also testified that there were two
boards with identifiable latent fingerprints on the top
of them that were not matches to any of the known
fingerprints he had, Mr. Seka’s, Mr., Hamilton’s or Mr,
Limanni’s.

Does that sound familiar to you?

A. It’s not familiar to me, but that’s not
something I would remember, if 1t was not specific to a

person.
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Q. Are you familiar with two doors down was a
telemarketing room with 30 or so employees?

A. No.

Q. Would it surprise you to know that there
was a federal indictment that came down as to that
telemarketing room?

MR. FATTIG: Objection. Relevance.
THE COURT: What is the relevance?
MR. CHRISTIANSEN: All suspects that
weren’t investigated by the officer,
THE COURT: What makes them a suspect?
MR. CHRISTIANSEN: May we approach, judge?
THE COURT:; Yesg.
(Piscussion off the record.)
THE COURT: Thank you.
Pursue another area, please.
BY MR, CHRISTIANSEN:

Q. As we silt here today you can’t tell
anybody in the jury who occupled every space in that one
office building, correct?

A. That’s correct.

Q. Okay. Now, Mr. Seka also told Officer
Nogues that he hadn’t been staying at 1933, but with a
friend in Spanish Trails, correct?

That’s in Officer Nogues’s report; is it
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not?

MR, FATTIG: Objection.

Misgcharacterization of the report.

THE COURT: In what regard?

MR. CHRISTIANSEN: I don‘t know if he can
answer for the detective.

THE COURT: 1Is it in the report or isn’t
it?

MR. CHRISTIANSEN: I believe it is, judge.

Detective Thowsen can tell me, if he
knows.

THE WITNESS: I don’t recall that portion,
Your Honor. If somebody hag it, I’d like to look at it.
BY MR. CHRISTIANSEN:

Q. If he had testified here in Court that was
his recollection of a conversation he had with Mr. Seka
would you have any reason to disagree with him?

A, If the officer testified in Court I
wouldn’t have any reason to disagree with what he said,
no.

Q. You also found during the course of your
investigation information about a white van being in
Spanish Trails from a woman known as Marilyn Mignone; is

that right?

A, That’s correct. I think that’s correct.
Fino Yegns (YU2) 2882073 Joseply A, D'Anato Tins Yegro (7112) 455-3457%
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Q. She’s listed as one of the witnesses in‘
your officer’s report; is that accurate?

A, No.

She was listed as a person contacted. She
was not a witness,

Q. She told you that there was an individual
or she was looking for Peter Limannl, correct?

A. She was trying to find someone else and
trying to find Peter Limanni and where to locate the
other person‘she was looking for.

Q. She told you that a white van had bheen at
Spanish Traile about two weeks before you interviewed her
at that individual’s house and you interviewed her on the
2nd of December; is that correct?

A. Correct.

It would have been the 18th of the month
before that she was referring to.

Q. Approximately two weeks before would be
the 18th?

A, Approximately two weeks before.

Q. Okay. You had some discussion yesterday
with Mr., Fattig about Mr. Seka fleeing or not coming back
to 1933 Western.

Do you remember that discussion?

A.. I remember that was discussed, yes.
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Was there a warrant for his arrest arising
out of the investigation that you were involved in at
1933 or 1925 Western prior to February 26 or 27th, 19997

A, I’m not exactly sure on the date, but
prior to that area, no, there was not,

Q. f your declaration fpr an arrest warrant
is dated February 26, 1999 and signed by yourself, there
would have been;no warrant prior to that, correct?

A, ?hat’s correct.

Q. ll right, 8o he was - - as far as you
were concerned in your investigation, he was free to go
anywhere he wan%ed in this country?

A, %es, he was.

Q. nd, in fact, in his statement Jack told
you that he hadébeen back east to see his daughter for
her birthday be%WQen October 29 and November 3rd, right?

:

A. Fes.

Q. nd he told you his parents/ address back
in Philadelphia|, correct?

A. He told me a couple addresses.

I don’t recall specifically if it was
parents or who,| but he did give me some addresses back
there.

Q. ﬁe told you he was from Philadelphia; is

Tine Beguo (702) 3882073 Joseph A, B'Amata Tirs Yegne (702) 455-3452
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is unconmfortable becomes more uncomfortable when they are
asked to go down to homicide or to the bureau and give a
statement, correct?

A, That would be correct,

Q. And then when somebody such as yourself, a
homicide detective with all your years of experience,
says "I don’t believe you. I think you killed another
person', that could cause an individual to become even
more uncomfortable, right?

A, That might make them uncomfortable, yes.

Q. And you don’t suppose to tell this Jjury
that you knew Jack Seka and how he reacted and that his
reactlion was somehow based on your experience with hin,
inconsistent with his general personality?

A, I can only say that based on my experience
with many, many suspects and many, many witnesses over
the years that that’s what I felt from his behavior,.

Q. And just so we're clear, that’s from your
experience with other people, not with Jack Seka?

A. That’s correct.

Q. Okay. Now, you caused or at gsome point
you were able to obtain contact with the family of Peter
Limanni; is that acourate?

A. Yes,

Q. You instructed, I think it was his sister,
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Diane, and I‘m going to butcher her last nane, TomziSich
(phonetic) - -

A. It’s a difficult one and I would do as
badly.

Q. - - to file a missing person’s report?

A. Correct.

Q. And she did that on or about the énd of
December 1998, correct?
Does that sound right?
A. I don‘t remember the specific date.
MR. CHRISTIANSEN: May I approach?
THE COURT: You may.
BY MR. CHRISTIANSEN:

0. I'm showing you - - you tell me if it
seems you recognize that document or have seen something
like it before.

A. The report date in this box here is
December 1, 1998. The event number which also reflects
the date is 11.20.1998,

Q. The event number would reflect what date,
the date that you talked to her or the date she called
in?

A, The date the event was created.

Q. Then in your feport it should indicate In

relation to your interview of her what day you talked to
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her, right?
A, Yes.
Q. And would you mind lookihg up - - 1if I

asked you to look at your report would it help you
refresh your recollection?

A, Yes, it would,

Q. Would you please do it for me? 1It’s in
the big notebook, I imagine.

Maybe I can help you out., If you look on
page 15 of 20 of your 11,16 - - I'm sorry, your 12.10.98
report, it’s about the third paragraph from the botton.

It might be even a little bit before
there.

A It’s actually on the day before., It’sg on
December 1, I spoke with her, That’s on page 14.

Q. Thank you. I was pointing.

A. So I’d say yeah, the December 2nd date
would be accurate for that report.

Q. According to your support of a declaration
an arrest warrant, you believed Mr. DLimanni was killed on
or about November 5, 1998; is that accurate?

A. That’s accurate, yes.

Q. Now, you spoke to his sister on December
1, 1998 and prior to that nobody in his family filed a

missing person’s report; is that correct?
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And Jack needs money. Through a stipulation
we've entered the pawn shop tickets that demonstrate from
the time of November the 7th through about November the
12th, Jack is pawning various items that were used in
conjunction with the air conditioning business.

He's broke. He's telling his friends he's
broke, he doesn't know how he's getting back eagt. He's
pawning the stuff. If he's pawning stuff, why does he
leave the one item of wvalue on Eric Hamilton's body? Why?

And there is such a thing asg being called
felony stupid, but why in the world would you take
somebody's jacket off, you take their bracelet, you take
their hat, all the things that were left in 1929, but you
leave your own stinking name and phone number in his front
pocket?

The State may argue that's felony stupid. I
submit to you that it's a very good way to have the police
go down the wrong trail and never come to LA to question
you if you're Mr, Kato.

The time frame for which Mr. Hamilton is
killed isg about, like Mr. Fattig said, sometime November
the 15th, or early morning November the 16th. That's
about between 48 and 72 hours between the time when Jack
ig seen in the vehicle.

And are Jack's fingerprints in the Toyota?

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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there to take, and he tries to take the one that is later
found to have Peter Limanni's blood in the back, and Pete
Limanﬁi's blood-gstained business cards in the side pocket
of one of the doors.

And it's a coincidence that Pete Limanni's
ID is found up in the ceiling of 1933 Western. And it's a
coincidence that Tom Creamer, and I'1ll talk about him a
little later, is right about both the method of killing,
that it was done by gun, and that Pete Limanni was killed
by multiple gunshot wounds.

Are all of these coincidences? No. There
are things that f£it in, because Jack 8eka killed Pete
Limanni, Jack Seka killed Eric Hamilton, Jack Seka tried
to dispose of the evidence tying him to both of those
crimes, and was unsuccegsful in doing so. And there's
nothing coincidental about this. It's all part of a
logical series of events.

You did get an instruction on flight, and
the f£light instruction says that when a person leaves
after the commission of a crime, or during some
gignificant event in the investigation, not after he's
been charged, but just when he knows there's an
investigation, you may consider that as evidence of guilt.
That's up to you.

You have to decide if the circumstancer

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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They're going to make a smoke shop. They're going to-
build a humidor, and they're both going to get well and
have money again, and everything is going to be okay.
Except, now he finde out that Pete Limanni is running out
on him,

Peter Limanni, a guy who he thought wag hisg
friend, and who was going to be hig financial salvation at
& time when his girl has betrayed him, at a time when he's
got no money, he finds out that Pete is planning to clean
him out,

He's going to leave, he's going to leave
Jack holding the bag with all the business problemg, or
just leave him to twist in the breeze with no money, no
job, no prospects, thousands of wmiles from his home that
he left to start up this business with Peter Idmanni.

And he snaps and he kills him. And the one
thing that I agree with Mr. Christiansen on, is Bric
Hamilton probably was an innocent bystander, maybe not to
innocent. He may have walked in in the middle of the
altercation that resulted in Pete Limanni's death,

He may have helped dispose of the body, and
then just become one of those lose ends that needed to be
cleaned up. But he certainly was around and involved to
the extent that that formed a motive for his murder.

But the last thing I want to say to you

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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Q. Where did you work at?

A, Molycor Mine.

Q. Where was that located at?

A. Mountain Paes, California.

Q. Can you be a little bit more specific?

Where, in California, was it at?

A. Maybe about eight miles past Stateline or
so, right at Mountain Pass on Route 15,

Q. On December 23, 1298 were you working that
day?

A, Yes,

Q. What were your general duties?

a, I worked in the utility carpenter shop at
the mine and one of my responsibilities was to monitor
the waste water lines and fresh water lines that service
the mine,

Q. And how would you do that?

A. By truck, drive along side the roads that
they went along, parallel to.

Q. What roads do they go off?

A, Semere Road (phonteic) and Nipton Road.
Basiocally, those were the main areas.

Q. On Decembexr 23, 1998, did you work that
daY?
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A.

Q.
look?

A,

Q.

A,

Q.

A.

Ql
A.
Ql

A,

heen there.

chewing on something, and to see a dog on that road was

out of place, g#o I turned around to go back and see what

the dog was doing there.

the dog had been on top of the body, chewing on it.

the body between the body and the road?

Did you see anything unusual?
Yes,

Where wsre you at?

I was on Nipton Road.

And what did you see?

I saw a dog on the side of the road

And did you turn around and get a closer %

Yes.
What did you see?
I saw what appeared to be a body,

I wasn’'t sure what it was, at first, anad

How much of the body did you =ee?
About from the waist up.

Was there anything obstructing the view of

Yes. There was a berm there.
Berm made out of what, dirt?
Dirt,.

I wouldn’t have seen it had the dog not

Tro Wogne (772) 388-2973
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involved in the incidents that we’vre going to be talking
about?

A, Yes, yes, there wvwere,

Q. With the understanding that they will be
testifying and bringing in the various items of physical
evidence, I do want to go through just a brief overview
of how this investigation got started and we’ll start on
November 16, a little after 7:30 in the morning.

Were you contacted by Sergeant Ken Hefner
at that point?

A, Yes, I was.

Q. And what information were you given?

A, Sergeant Hefner told me to respond to Las
Vegas Boulevard South and it would be approximately two
miles south of Route 146, which at that time was called
Lake Mead,

Currently it’s St. Rose Parkway.

Q. And did you respond to that scene?

A, Yes, I did.

Q. And again your responsibility here was
primarily processing the scene with Detective Thowsen
primarily interviewing witnesses; is that correct?

A. That is correct.

Q. Would you describe the scene as you

observed it?

Tins Vegas (7112) 389-2973 Joseph A D'Anurto Fire Vegus (702) 135-3457
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A. As I arrived to park my vehicle, I got out
and I saw the body of an Individual laying - - it was

west of Las Vegas Boulevard South and east of I-15.

The body was covered with a variety of
lumber, different sizes. Some were cedarwood, others
were 2x4's, 1x4’s, 1x6’s and I believe it was also 1x3's
of various lengths.

The body you could still see beneath the
wood, without any difficulties from the roadway.

MR. KANE: May I approach?

THE COURT: You may.

BY MR. KANE:

Q. I want to show you what have been marked
for identification as State’s proposed exhibits 2 through
6.

Without describing them would you tell me
first if you recognize then?

A, Yes, I do.

Q. Are those photogréphs that were taken of
the scene that you’ve just been talking about back on
November 16 of 19987

A. Yes, they were.

Q. Po they fairly and accurately depict the
scene as you saw it in that morning?

A, Without a doubt, yes.

Tins Weguo (702) 288-2973 Jaseph A, B'Amute Tine Yegus (712} 455-3452
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A. The body was that of a black male, He was
laying face down.

His head was to the north and his feet
were to the south. His arms were extended over his head
in this position (indicating).

He was wearing a charcoal grey T-Shirt,
He alsc had on a pair of black Levl jeans and black
athletic shoes. |

MR. KANE: Can the record reflect when
Detective Buczek said he was in this position, he raised
his hands about shoulder width apart?

THE COURT: Do you concede?

MR. KENNEDY: Yes.

THE COURT: The record will reflect that.
BY MR. KANE:

Q. Wae there any identification on the body?

A, No.

Q. Was there anything on the body in the way
of personai effects?

A, The victim had a ring on.

There was also just a rubberband around
his wrist and also in his, I believe it was his front
pocket was a piece of paper and on the plece of paper was
the name Jack and a telephone number,

Q. Now, from what you saw at the scene were

o Yogua (702) 388-2072 Josephy A, N Amuto Tine Veguo (7012) 455-3452
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A. No.

Q. And in cases like that the person is
treated initially as a John Doe?

A. Yes, that is correct.

Q. And because of the wood piled on top of
the body this victim wae initially referred to as John
Lumber Doe; is that correct?

A. That’s correct, yes.

Q. What did you do with respect to the phone
number that was found in his pockets?

A. My partner, Tom Thowsen, did a check on
it, and I can’t recall what company it was, but the
number, I believe, was 429-5957, and it came back to
Sinergi which is a business located at 1933 Western
Avenue.

My understanding is that the person who
was supposed to use that phone was a person by the nane
of Jack.

Q. Now, on the next day, that is November 17,
1998, was there an investigation in progress at 1929
Western Avenue?

A, Yes, there was.

Q. And how did - - how were you made aware of

that?
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A. The crime scene analyst had contacteégmy
sergeant again, XKen Hefner, and told him that we probably
would be interested in responding to that location, that
there was a scene there, there were some bullets and also
gome blood located there, so we headed down.

My sergeant instructed me to go down
there. I went down and upon my arrival I noticed that
the front window just south of the front door had been
broken and inside, inside the business - - the business
was vacant and it was - - I believe there are five rooms
and two bathrooms in the business.

However, the front room where you would go
through the doorway, the glass was inside and there was
also quite a bit of blood on the carpeting and also on
the glass and we also located, I believe it was at that
scene, three bullets and also three fragments of bullets
there.

There was also in the northwest corner of
the room a dark blue jacket with quite a bit of blood on
it. The jacket had some holes in it and the holes were
consistent with bullét holes.

| We later compared the bullet holes and
they were similar to the bullet holes that Eric Hamilton
had in his body.

0. And Eric Hamilton is what John Lumber Doe
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A. That’s ocorrect,

And when I'm saying similar, I mean its
positioning, where they were poéitioned on the body in
the jacket.

Q. Now, in addition to the scene at 1929
Western Avenue was your attention directed eventually to

1933 Western Avenue on that same day, November 177

A, Yes, it was.
Q. For what reason?
A. The patrol officers that had arrived there

had contacted Jack Seka and they felt that he was a bit
nervous. They also had seen a bullet in front of Mr,
Seka on the desk and then related that to us.
There was also some burned clothing and
personal items to Peter Limanni that were located in a
dumpster in the back.
Q. And all of that had happened before your
attention was drawn over to that premise?
A. Yes,
Q. Did you enter and view the premises at
1933 Western?
A. Yes, I dig.
We had contacted Mr. Seka and talked to

him and he gave permission to Sergeant Hefner to allow us
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The couch had a bullet hole in the couch
and the bullet had passged through the couch into the wall
behind it and the bullet was recovered out of that wall.

We also found in the toilet, in the water
portion of the toilet in the bathroom was a .32 cartridge
which would be the bullet and shell casing in full. It
was submerged in water.

We also found in the ceiling - - it had a
false ceiling and we went up and looked around in the
celling. We found some .,357 ammunition, I believe it was
maybe three cartridges, and a couple .32 cartridges also
in the ceiling.

Also found a wallet belonging to Peter
Limanni in the ceiling., The wallet contained a driver’s
license of Peter -~ -

MR. KENNEDY: Objection.

Assumes facts not in evidence as to who
owned the wallet.

MR. KANE: I’m not saying it was
truthfully his identification., He can say what it said
on the identification.

MR. KENNEDY: He can say that, but he
can’t say it’s Peter Limanni’s wallet.

THE COURT: All right.

BY MR. KANE:
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Q, You found a wallet, correct?
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THE COURT: The characterization that it’s
Peter Limanni’s wallet will be stricken.

Proceed,
BY MR. KANE:

Q. It bore identification; is that correct?

A. That’s correct.

0. What forms of identification?

A, It had a Nevada driver’s license. 1
believe it was in the name of Peter Limanni. It had A
Social Security number in the name of Peter Limanni, had
a birth certificate in the name of Peter Limanni and I
believe there was also some credit cards.

Q. And what else of significance did you
observe in 1933 Western Avenue?

A. There was also a purse, okay.

Q. Not important.

Q. In any event, in processing these scenes
as the homicide detective do you actually take possession
of any of the items of evidence and put them in the
evidence vault?

A, No, I do not.

Q. Who does that?

A. That would have been the crime scene

analysts who respond out there and there was crime scene
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Q. But you don’t recall going back to the
scene twice?

A. No, I really don’t.

Q. Would you have-made a report indicating
that you had returned to the scene, later in the day?

A, We stayed there constantly, continually,
as you can see, It shows that we’re there.

If I may have been - - I don’t believe I
did leave, but if I did I - - there would haﬁe been other
detectives there or my sergeant.

Q. The items that were in the dumpster
itsgelf, yﬁu testified they were burnt or they appeared
burnt; ie that right?

A, That'’s correct, yes,

Q. You’re saying that because they had
perhape a black charring around them?

A. That’s correct.

Q. Were they physically - - you testified you
didn’t see anybody remove them, but could you identify
what the pieces of burnt evidence there were in that

dunpster and could you peer inside of it and see what was

in there?
A, Yes, I did,
Q. Is that in one of your reports, as well,
Tine Yegas (702) 3882073 Joseph A DAmurto Tins Yegno (02} 455-3452
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42
Q. What type of scene were you there to
investigate?
A. I had recelved a call as a malicious

destruction of private property/suspicious circumstances.

80 when I arrived there that’s the type of
scene that I was called to.

Q. Would you describe how the scene at 1929
Western looked at you first observed it?

A. Okay. Basically with my 23 years
experience as a c¢rime scene analyst it looked like a
murder scene, but let me be more specific.

There was a point of entry into the scene
that was broken glass. There was blood all over it.

There was a piece of the molding from that
particular window that was out in the parking lot. It
appeared to have a bullet hole in through that molding.

There was a bullet, actually a lead
projectile apparently from a bullet on the sidewalk
outgide that business, As you go inside the business
there’s bloody glass all over,

There’s apparent blood on the floor,
starting from about two feet from the south wall in the
reception area and it arched about eight feet on the rug
itself within that front of the business, whereas at the

end of the eight feet there was a large blood spot,
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besides the blood that went up to it and then there was a
blood pattern coming back towards that point of entry
window that was busted.

Aside from that there waé bullets inside
on the floor, which is not a normal thing to see on any
malicious property. There was a security guard jacket
that had blcod on it and apparent bullet holes through
it,

I’ve seen things like this before on
hundreds of murder scenes and so it was more than a
malicious destruction of private property, in my view.

At the time I had 22 years experience. To
me, my own professional opinion at the time was this
could be a murder scene.

Q. Did the location itself have any
significance to you, the fact that it was Western Avenue?
A. Initially, no.

As the scene progressed I contacted my
supervisor at the time was Al Kabralis, and he contacted
homicide for me, because I had personal information that
there was a boéy discovered just the day before.

They did not know where the crime scene
was, but they found where a body was located. That body
at the time was called John Lumber Doe.

S0 in talking with homicide Al Kabralis,
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This was an address photographed at that
location on Western that day.

State’s proposed exhibit 8, this is a more
distant shot of the business, the front of the business
which looks west.

It includes part of the address number as
well as the broken window and apparent blood that’s
located outside the business at that location.

State’s proposed exhibit 9, this is a
photograph of the interior of the business showing the
apparent blood type‘drag marks, the broken glass and
other blood as well as the hat that was located inside
the point of entry window, which was a broken window, at
the west front side of the business,

State’s proposed exhibit 10 is also a
photograph of the interior of the business. This is
showing part of that apparent blood type drag marks, the
pooling of blood I spoke about earlier as well as the
security coat I spoke about earlier that had the apparent
bullet-type holes through the coat.

State’s proposed exhibit 11, also another
view of the blood drag type marks showing some broken
glass on the interior of this scene as well as I believe
the pamphlet that I recovered, advertisement of sort

sorts that I impounded as evidence.
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Like he got in trouble with the law.

13

I testified for him,.

MR. CHRISTIANSEN: Objection. Your Honor.

It’s irrelevant, non-responsive to the
prosecutor’s guestion.

THE WITNESS: I’m trying to explain.

THE COURT: Just a minute. All right.

MR. KANE: I did not seek to elicit that
response. I simply wanted to establish they were arguing
over their personal relationship.

MR. CHRISTIANSEN: Move to strike.

THE COURT: No objection?

MR. KANE: No obijection.

THE COURT: It is stricken.

Next question.

BY MR. KANE:

Q. Without going into the details of what you
were arguing about in the course of the argument did the
name of Pete Limanni come up?

A, Yes.

Q. By yourself or by Mr. Seka?

A, By Mr. Seka.,

Q. And what did he say?

A. He - ~ the argument got very heated., I

got up and he was standing at the top of the steps in my
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I got up in his face and he saild to me "Do
you want me to do to you what I did to Pete Limanni?®

At that point I looked in his eyes and
never saw anything. I never looked in - - I never saw -

MR. CHRISTIANSEN: Objection, Your Honor,

THE WITNESS: - - I never saw anything
like it,

THE COURT: Just a minute,

MR. CHRISTIANSEN: I don’t believe the
witness is going to be able to give statements of that
type,

MR. KANE: He’s known him for 12, 13
years. It explains what happens next in the course of
the altercation.

THE WITNESS: And why I did what I did.

THE COURT: Just a moment. All right.

Are you offering the response to give some
baslis for the next response or responses or are you
asking the individual here to indicate what look he saw
in his eyes,

MR, KANE: I’m offering it for two
reasons: to reflect Mr, Seka’s attitude and demeanor at

the time he said this and to explain Mr. Cramer’s

Tine Begrs (702) 3682973 Jveeph A, BAmato Tine Yegno (702) 455-2452

Certtfted Court Weporter
AA 002204




10

11

12

13

14

15

1é

17

18

19

20

21

22

23

24

25

varying side effects, including confusion, loss of
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memory, delusions, hallucinations, erratic behavior?
Are you aware those medications have all
those side effects?
A, I never experienced them from that.
The only thing I experienced from the
Paxil was it made me feel sort of violent, it reélly did.
When I was in building 50, they can
valldify that because they gave me an 80-milligram dose
one night.
I could not sit still and I didn’t Kknow
what to do. I wanted to kill myself in the hospital.
Finally, somebody took.me to the desk and
they gave me a shot and calmed me down.
Q. You told us in the past at the preliminary
hearing and you told us here today that you are a
recovering alcoholic?
Are you recgovering - - ara you in a
treatment program for alcoholism?
A, I go to three or four AA meetings a day.
I worked hard for it. I’m in therapy twice a week.
I have a therapist, a psychiatrist and I
make three groups a day, twice a week. I have two
sponsors and I worked real hard to get this - - just what

I got today.
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Tender the witnhess,
THE COURT: Cross-examination
EXAMINATION
BY MR. KENNEDY:
Q. Mr. Roberts, the scene itself when you got

out there you had a chance to walk around and basically
take a look and get a handle on the scene; is that
correct?

A, Yes.

Q. Around the body area where the body of
John Lumber Doe was found you didn’t see any footwear
impression, did you?

A, No, I did not.

Q. If you had you would have taken
impressions of that footwear} is that correct?

A, Yes, we would have.

Q. On your evidence impound report it says
you found two empty Beck’s beer bottles; is that right?

A, Yes.

Q. You’re certaln they were Beck’s beer

bottles as opposed to Heinekin beer bottles?

A, Yes, just because of the label.
Q. You collected those items of evidence
T Yegro (702} 3882072 Hoseph A, D' Amats A Tins Yegnn (/07) 455-2452
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yourself?

BY MR. KANE:

Q,

crime scenes to process the scenes for latent prints as

wall?
A,
Q.
time?
A,

BY MR. CHRISTIANSEN:

Q.

beer bottles

A.

Q.

A.

Yes.

MR.

THE COURT: Anything further?

MR. KANE: Just one further thing.

Is it a part of your responsibility at

Yes,

Do you recall if you did that at this

Not

MR.

THE

To the best of your knowledge were the
submitted for processing at later time?

Yes,

You
No,
MR.
THE
MR.

THE

CHRISTIANSEN: Pass the witness.

KANE: Nothing further.

58

at this particular time.

COURT: Anything further?

they were.
didn’t do the processing, did you?
I did not.
CHRISTIANSEN: Pass the witness.
COURT: Anything further?
KANE: No.

COURT: Thank you, very much, Mr.
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Q.

A,

Q.
19987

A,

Q.
that point?

A.

Q.

AI

Q.

AI

my partner.
Q.
A.
Q.
A,
Q.
A,
Q.

A,

I/ve been so

Wegstern here

shop said he

How long have you been so employed?
Approximately three and a half years how
emnployed.

Were you on duty baock on November 17,

I was,

And did you have the same assignment at

I did.

Did you get a call to go out to 1929
in Las Vegas, Clark County, Nevada?

I did.

What was the nature of the call?

I believe the business owner at a trophy
believed he saw a suspicious situation.

That’e the way the call came into me and

Who 1ls your partner?

Officer Rick Nogues.

Are you guys in separate vehicles?

Yas.

Did you each of you respond to the scene?
We did.

What did you do upon responding?

Upon arrival we made contact with the

57
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owner of the trophy store and he brought us to a
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storefront a couple doors down from his building, from
his business, and he showed us a plate glass window next
to a doorway which had been broken and there was what we
now know to be blood on the ground and inside of that,
the entryway to that business inside of the broken glaes,

Q. What did you do after you saw that?

A, We thought that maybe there was somebody
that might be injured inside or in the area, because of
the blood there, so my partner and I entered the business
through the broken glass.

We checked out the interior of this
business. It was vacant at that time and unoccupled, but
we checked the other rooms inside the business to make
sure there was nobody in there that needed medical
attention.

Q. What did you generally see inside the
business?

A, Generally we saw I believe more blood on
the carpet inside of that window and we also saw a dark
colored, dark blue jacket rolled up off to one side
inside of the business and a baseball cap as well, dark
colored baseball cap.

Q. Did you see any bodies or any people

there?
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MR, FATTIG: May the record reflect the
identification of the Defendant?

THE COURT: It may.
BY MR. FATTIG:

Q. When the befendant came up with the Toyota
pickup truck what did you do?

A, I believe that I informed him of why we
were there, the reason we were at the business, because
we had the suspiclous situation next door with the blood,
and I asked him if he had been in the area, if he had
been around.

Q. What did the Defendant tell you?

A. I think that he told me at that time he
had just gotten back from somewhere back east, maybe New
Jersey or Philadelphia.

I really don’t recall at this time.

Q. Do you remenber whether or not he
indicated to you he had seen anything or heard anything
guspicious in the area?

A. I know that I asked him him if he had seen
or heard anything suspicious and he said that he had not.

Q. Did he indicate whether or not he worked
with anyone there at the businesa?

A. He did.

He said he had a partner at the business
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Q. I want you to - - do you recognize tgis
document?

A. I do.

Q. And what is it?

A, This is an officer’s report which I
dictated reference this incident.

Q. If you can refer to the second page and

read it to yourself and indlcate to me after you’ve read
the middle paragraph there whether or not it refreshes
your recollection.

A. It does.

Q. What did Mr. Seka indicate in terms of the
last time he saw Peter Limanni?

A. He said that he hadn’t seen him since
November 5.

Q. What happened next?

A. At the time ~ - I know 1t was late morning
and my partner and I, there were several differeﬁt things
going on. We saw a dog inside this heating and air
conditioning business.

| We had asked the owner on the trophy store
if this was unusual, that the business hadn’t been opened
yvet this morning, he indicated it was.
When Mr. Seka arrived I explained to him

why we were there and I wanted to make sure there was
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noboedy inside his business that alse may need medical
attention, in light of the circumstances.

Q. Did you eventually go into the buginess?

A, I aid.

Q. And was that with the consent of the
Defendant?

A, It was.

Q. And what did you see upon entering?

A, Upon entering the business I didn’t see
anything unusual in the very front area.

I remember looking off to the left and
seeing some wood laying around and I believe Mr. Seka
explained that they had changed the business; they were
going to start a cigar humidor business and there was
some cedarwood and other things laying around.

It was obvious they were constructing a
humidor in there,

Q. Did you see anything unusual that struck

your attention?

A. Not in that immediate area, I didn’t.
Q. Did you continue back into the office?
A. I did.

I continued past the reception area where
the desk was. There was a doorway that entered into the

back of the business and upon entering that area there
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were two desks to my left and in the middle of the left
most desk there was a bullet that was standing on its
end, on its base, standing straight up in the middle of
the desk.

Q. Can you describe what the bullet looked
like?

A, It was about two, two and a half inches in
length and it had a rounded top.

Q. After seeing the bullet did you see any
other weapons or guns or anything?

A. I saw some knives in there as well,

Q. What did you do?

A. At that point I explained to Mr. Seka that
for my safety and the safety of my partner that I was
going to Pat him down to make sure he didn’t have any
weapons that could be used against us.

I believe I also handcuffed him at that
point of time and informed him he was neot under arrest,
but we needed to look further into what was going on

inside of that business,

Q. And after you placed him in handcuffs what
did you do?
A. I had him sit down on a couch which is in

the reception area, then I continued back into the

businese to see if there was anybody in there that needed

Tius Vegno (702) 398-2973 EJU!SEP[} A B'Anata Fins Vegns (V02) 455-3452

Wechifiet Court Beporter
AA 002213




10

11

12

13

14

15

le

17

18

19

20

21

22

23

24

25

84

Q. What did you see inside the dunpster?

A, I saw some miscellaneous papers on the
bottom of the dumpster, not very many papers, enough so
that I could see the bottom of the dumpster at several
different points within the dumpster.

Q. Did it look like the dumpster had been
actually dumped out at some point?

A, Yes.

Actually, the business owner of busliness
number four came out and I believe he told me that it had
just been emptied either that morning or the night prior.
So he didn’t expected to see anything in the dumpster

Q. Was that the trophy shop guy?

A. Yes,

Q. Did you look elsewhere throughout that
back area?

A Yes, just basically a peripheral, you
know, there wasn’t a lot of obstructed views besides the
dunpster, 80 just in that general area in the back.

Q. Did you notice anything unusual in that
baack area? |

A. Not that I can recall.

Q. After you surveyed the area around the

businesses there what did you do neaxt?

a. We decided that we didn’t have a victinm,
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Q. You went back to the same dumpster you had
looked at earlier?

A. Yeg.

Q. Was that the only dumpster in that back
area there? .

A, Yes.

Q. And what did you see in the dumpster this
tine?

A. I immediately noticed that there was sone
clothing, maybe a few pieces of clothing, a shoe and a
number of inches worth of papers, probably four to six
inches worth of papers, that were now filled, that now
filled the bhottom of the dumpster and miscellaneous
papers, I guess, clothing.

Q. All that stuff you were describing, none
of that was there earlier when you looked in the
dumpster? |

A. Well, no, nothing that - - I mean, the
papers that were on the bottom of the dumpster the first
time I saw it were miscellaneous and still strewn about.

I could see the bottom. I didn’t
specifically look at items, but the things that were
there when I came back most cbviously were the clothing
and the shoes and then a large amount of paper,

identification, things like that that I know that I

Tine Wegus (702) 388-2073 Joseply A, T Asarta Tino Vowns (702) 435-3452

Coetifted Tond Reporter

AA 002215




10

il

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

didn’t see the first time I was there.
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Q. Were you looking - - did those types of
things, the identification, the clothing, the burnt
items, did that strike you as unusual?

A, It did, just because I knew that it wasn’t
there when I was there hours earlier.

MR. FATTIG: May I approach the witness?
THE COURT: You nay.
BY MR. FATTIG:

Q. Showing you proposed exhibit 60, a
photograph, do you recognize that?

A. It appears to be the dumpster that I came
back to.

Q. And is that in the condition it was the
second time when you observed 1it?

A, As far as I can recall, yes.

Q. Is that a falr and acourate reflection of
what it looked like when you looked in there?

A. Yes.

MR. PATTIG: Move for admission of Exhibit
60.

MR. CHRISTIANSEN: No objection.

THE COURT: Received. Thank you.

BY MR. FATTIG:

Q. Did you notice any cards in the area, the

Tins Vegns (702) 388-2073 Joseply A, B Amuto e Vegns (707) 455-3452
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you either can clip it on or wear it around your neck,
Q The scene itself outside 1929, was there any

evidence of blood or blood droplets outside the entrance

of 19297
A Yes, there wasg.
Q Wap there any pattern from those droplets to

inside the building; in other words, a trail of droplets
leading into the building?

A I wouldn't say there wag a trail of
dropletg, but there was a couple of droplets outside. I
don't think I determined direction or anything at that
particular time, but there was a couple droplets out on
the sidewalk. The majority of the apparent blood was at
that point of entry and, of course, inside on the floor.

Q There was no blood leading to the back of

building where the door was secured; is that correct?

A Not that I saw.
0 And you looked over the whole area?
A Yed,

MR, XENNEDY: Pags the witness, Your
Honor.

THE COURT: Anything further, counsel?

MR, KANE: No redirect. Thank you,

Your Honor,

THE COURT: Thank you, sir. Next

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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A Right,

Q Which was from the 1998 Dodge van?

MR. CHRISTIANSEN: Your Honor, may I
approach to see bettex?
THE EOURT: Yesa, you may.

Q (By Mr. Fattig) Could you get into your
conclusions regarding this first piece of evidence booked
by Mr. MePhail from the Dodge wvan?

A Again, the middle portion of the chart or
the typing results, and then the side portion of the chart
has the conclusion. So the conclusion was, Mr, McPhail
called it apparent blood. It was determined that it was
human blood.

Q You conducted the tesgt?

A I conducted the test to determine it was
human blood, The next part of the conclusion says who is
included ag a source of the human blood. Well, Mr. Peter
Limanni. So what that means is, if you look it means that
he can't be excluded. In other words, this DNA type is
the game as Mr. Limannli. And if you look over here and
you look at the first one, you will see a B, B, A, A, A,
A, 1.2, 18, 25,

In thig particular case, there was an NR put
up there. What that means ig no results. Sometimes in

the DNA typing there are things that we encounter that

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RER
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prohibit us from doing the typing. In other words,
remember, thege are not prigtine samples. These are
samples that are found at crime scenes.

There are things that can be found on
clothes like dyes that sometimes interfere with the DNA
testing. There are chemicals that are used on rugs that
may interfere with the DNA testing., So gometimes we hope
we get all the DNA results, but sometimes that just
doesn't happen.

In this case, there was gome kind of
reaction where I did not get a result as far as whether
the DNA wae male or female. So in thogse cases we just put

an NR there, meaning no results were obtained.

Q Does that affect your ability to make a
probability?
A No. The antigen is not taken into account

as far as the probability. 1It's just additional
information that says whether the blood was male or
female, but it's not taken into these numberg at all.

Q And what was the probability on that first
plece of evidence that it was Peter Limanni's blood, if I
were to tell you Peter Limanni was a Caucasian man?

A Then the probabilities are one in 1.8
million, meaning that you would have to test 1.8 million

people in order to find one person with that DNA type, and

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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the DNA matches Mr, Limanni,

Q Let's go on to the second pilece of evidence
here which 1s listed as glass fragments with apparent
blood booked by Crime Scene Analyst Ruffino, Item No. 9
which he actually testified about.

What were your results on that test?

A Well, again, on the glape fragments we
generated the DNA type with probabilities. It was human
blood, and the included gource is Eric Hamilton, which if
we look over here at Bric Hamilton's -- and I apologize
for having to write thig in, but I hope you can see that
all the DNA types match Mr., Hamilton's, so the type is the
game,

Q And with regards to Mr. Hamilton, if I were

to tell you that Mr. Hamilton is an African American male,

'what was the probability that that was his blood?

A If he wag an African American male, then the
probability is one in 2.8 million, meaning you would have

to sample 2.8 million pecople to find one person that hag

this type.

Q Would you have to sample 2.8 million African
Americans?

A Yes, If you want to talk specifically about

African Americans, right.

0 And let's move on to the third item on the

MAUREEN SCHORN, CCR NO, 496, RPR
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chart, which is just listed as magnetic cards with
apparent blood, again, booked by Mr. McPhail, Item No. 14
which is from --

MR. CHRISTIANSEN: Objection, Your
Honor. May we approach, briefly?
| THE COURT: You may.
{(Whereupon, counsel conferred with the Court.)
THE CQURT: Proceed, cdounsel,

Q (By Mr., Fattig) 2And, sir, on the third
plece of evidence that you tested, Item 14 which ig the
magnetic cards that I was talking about, whét were your '’
results based on testing of that?

A Well, the magnetic cards, again, it was
human blood. The included source is Peter Limanni, 8o if
you locok at Peter Limanni, you look at the results of the
typing there and the typing here, and they're the game.
And, again, Mr. Limanni is a Caucasian and one in 1.8
million people have that typing.

Q And how about the fourth piece of evidence?
Looks like Mr. McPhail, Package 14, Item 37. Again, what
were your conclusions on that one?

A On this particular swab it was human blood,
the included source is John Seka. Now, on this particular
gwab you can see or focug in on the numbers, and you can

gee that they're different.

MAUREEN SCHORN, CCR NO., 496, RPR
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The reason that the numbers are different on
thig particular swab, there was -- when I do not put any
results in the block, what that indicates is that it was a
small amount of blood there. I was not able -- I was only
able to do a certain amount of DNA typing, and then the
blood gimply ran out so I couldn't do anymore.

So in this particular swab item, I was able
to type the DNA in these gix areas, but I was not able to
do D1880 ox antigen. So, again, because I didn't examine,
I wasn't able to do as much DNA typing as I had on the
reference standards, well, the probability is lower now,.
The less types I do, the lower the number,

So in this case, the number I came up with
for Mr. Seka on thip particular source, John Seka was one
in 17,200.

Q So the fact that you were unable to a
conduct those particular tests affected the probability
that you were able to reach in the end?

A I couldn't. The more testing do you, the
moxre probably it is that you can identlfy the blood, If
the blood rung out, that's it. You just have what you
have.

Q And that was blood that was found inside of
1933 Western on the wall?

A I don't know where it was found.

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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Q There will be later testimony on that. The
last item there looks like a swab with apparent blood
booked by Mr. Reed, crime scene analyst.

A Mr. Reed, And, again, same thing, blood
gample identified as human blood. The included source is
Eric Hamilton., If you look at the DNA types in the
standard and‘compare it to that swab, you see that they

are the same. Again, the preobability of finding that

type -- Mr. Hamilton is an African American?
Q Yes,
A Would be one in 2.8 million.
Q And you were able to -- I gee on the chart

you have excluded and included?

A Right., We algo exclude people. In other
words, the included source would be a possible suspect
whoge blood this could be. Excluded means that we have
excluded those people from being possible donors.

Just like if we were to find Type A blood at
a ¢rime scene and you're a Type B person, then you're
excluded ag a source. You couldn't have deposited that
blood because you're a different blood type. 8o excluded
gourcesg are people that we can exclude and say they cannot
be the donor of this blood.

Q And I see on this last piece of evidence you

have excluded source John Joseph Seka?

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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A Yes.
Q That can't be John Seka's blood in this
particular case that was found in the back of the 1998

Toyota pickup?

A No, it could not be.
0 Could it be Peter Limanni's blood?
A The excluded source -- no, it couldn't be

Peter Limanni'e blood either.

Q And you don't have Peter Limanni on there as
an excluded source, and could you explain that?

A The reason for that is, is that the evidence
gort of trickled into the laboratory. We processg evidence
when we get a request from a detective. In this
particular case, Detective Thowsen gubmitted a request
gometime December and wanted us to look at certain pileces
of evidence,

A month or two later more evidence was
generated, or more evidence was deemed to be important in
thie case, andla second request was sent through saying:
Would you now examine this evidence.

So at that time when this chart was
generated we didn't have Mr. Limanni's blood standard, so
that's why it doesn't appear on thisg particular chart.

Q But you were able to compare it to the

reference standard, the known sample of Mr, Limanni?

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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A Yeah, If we were to just look at the
gtandard here of the last one, just look at one number in
particular, this is a 1.1, 4.1. Mr. Limanni is a 1.2, so
that can't be his blood,

Q And, again, we can do the same thing with
the fourth item of evidence, you have excluded source,
Mr. Eric Hamilton?

A Right.

Q Can you gay that also Peter Limanni can be
an excluded source of the blood found on the wall?

.Y 1.33, Mr, Limanni a 1.2. So, again, he can
be excluded. If you were to look at the types you could

see that he would be excluded.

Q And you can say that to an absolute
certainty?

A Yes,

Q It's just the included part is when we have

the ratios?

A Right.

Q And, again, the second piece of evidence,
the glass fragments with apparent blood which was located
ingide of 1929 Western, you have excluded source, John
J, Seka. Can we alsc exclude Peter Limanni from that?

A Again, the type here if we just focus in on

the DQ8L, thig type is a 1.1 and 4.1, Mr. Limanni is a

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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1.2, 80 it can't be his blood,

Q To an absolute certainty?
A Yes,
Q If you could take your seat back. At this

point I'm going to ask you, do you have a copy of your
reports there?
A Yes. I do have copies of my reports.
0 Did you test some other items in thig case
that we haven't talked about yet?
A Yes, I did.
Q Referring to an item that's listed on your
report as swab with blood booked by Mr. Reed, 37, 31,
Package 1, Item 2, could you find that?
A Yes, I can.
MR, CHRISTIANSEN: What's the date of
the report?
MR. FATTIG: The date of the report is
December 28th of '98 -- excuse me, December 18th, '98.
THE WITNESS: Yes.
Q (By Mr, Fattig) What were the results of
that particular --
A In summary, that swab with blood turned out
to be human blood, and Eric Hamilton could not ke excluded
as the source of the blood.

Q And you were able to exclude Mr. Limanni and

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR .
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Mr. Seka?
A Yasg.
Q And what was the ratic on that particular

piece of evidence?

A The ratio? The probability?
Q The probability.
A It would be the game a® the -- well, excuse

me. Myr. Hamilton is the African American?

Q Yed,
A One in 2.8 million.
0 You had occasgion to tegt some hairs with

blood. Again, that's off of the report, that same report,
I believe, booked by Mr, M¢Phail, Item No. 6, 33, 26-5,
hairs with blood.

A Yes. I see that,

Q And thoge were hairs that were found
underneath Mr. Hamilton's finger. What was your analysis
on that?

A That Mr. Hamilton can't be excluded as the

gource of the hair.

Q And, again, is that one in 2.8 million?
A Yes. The numbers are congigtently the game.
Q And how about fingernail clippings with

blood, again taken from Mr, Hamilton?

A Eric Hamilton cannot be excluded ag the

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 436, RPR
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gource of the blood found under the fingernail <¢lippings.

0 And in that particular analysisg, I believe

on your report lt states that the ratio or probability is
one in 5700, and that's from the --

A Yes.

o And is that, again, are the numbers
lower? Why are the numbers lower?

A The nuwbers are lower in this case, again,
because there was only a certain amount of blood present
and I could only do sc much DNA typing. I wasn't able to
do the full complement.

0 And how about Mr., Reed booked Item No., 3
there, 37, 31-1, Item 3, again, swab with apparent blood
taken from the back of the Teyota truck, a separate swab,

What was the analysis on that?

A Again, Eric Hamilton cannot be excluded as

the gourcde of that blood.

Q And, again, that was one in 57007?
A Yes, that was.
Q And Mr. McPhail booked 33, 26, Package 1,

Item 1, again, a swab of abparent blood taken out of the

1998 Dodge van. What was the analysis on that?

A Could you please refer to the report?
Q Yes., 1It's off of --
A Is that the same report, or a geparate

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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report?

Q It is a sgeparate report. That is the second
report you generated on February 8th of 1999,

A Okay.

Q And referring to Item 1, Package 1 from
Mr, McPhail.

A Item 1, Package 1, Okay, I see that.

Q Swab with apparent blood?

A Yes, The results are Peter Limanni cannot
be excluded as a source of that blood.

Q That was from the back of the Dodge van,
What was the ratio or findings on that in terms of the
numbers?

A One in ~- Mr. Limanni is Caucasian, one in
35,500,

Q And you alao had occasion, again, referring

to that same report on the next page, Mr. McPhail booked
Package 14, Item 40, again, a swab of apparent blood off
of a gink counter inside 1933 Western.
What were the findings on that one?

iy That John Seka cannot}be excluded as a
gource of that blood,

Q And since Mr. Seka is Caucasian, that would
be one in 1.9 million?

A Yeg.

MAUREEN SCHCORN, CCR NC. 496, RPR
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Q And you also had occasgion to, again, right
below that Mr., McPhail booked some blue jeans with
apparent blood found ingide of 1933 Western,

What was the conclusion on that one? That
would be Item 33, Package 11,

A On the blue jeans, John Seka cannot be
excluded as the gource of the blood on the blue jeans.

0 And that would be one in 17,200 on that
particular test?

A Yes.

Q@ Did you algo have occasion to test a piece
of fabric that was submitted and it was described as a
gtained pilece of fabric?

A Yes.,

What was the test on that that you did?

A Testing on the fabric, I described it as
having reddish/brownish stains. The tests were negative
for the presence of blood, so they were brown stains but
they weren't blood.

Q And did you also have occasion to conduct
DNA analysis on two Marlboro cigarette butts that were
recovered by Vince Roberts near the body of where Eric
Hamilton was found?

A Yes, I did,.

Q And what were the results of that?

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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A No typing, DNA typing results were obtained
on the cigaretté butts.

Q And why is that?

A Sometimes on c¢igarettes butts we can get DNA
types because, asg I mentioned, DNA can be obtained from
all the cells in your beody, including the cells in your
mouth,

Generally speaking, if a person has wet lips
and smokes the entire cigarette and the filter would be
wet, the chanceé are very good that we could get a DNA
type off of that. If a person just takes one drag of the
cigarette and puts it down and didn't smoke much of it and
hig lips were dry, or her lips were dry, the chances are
we couldn't get DNA typing results.

And in this case I can't tell you why we
didn't. There could be other reasong, we just didn't get
any type of results off the cigarette butts.

Q And to the best of your knowledge, have we
now covered all the items that you conducted tests on?

A I believe so0.

Q And who decided which items for you to
conduct tests on?

A It's generally decided by the investigating
officer in charge. In thig case it was Tommy Thowsen,

Oftentimes, the detective will call the DNA laboratory and

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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A On DNA typing and testing, no. On DNA in
general, ves,

Q Now, that changed, if I count sevenlclasses
you've been to in 1996, when you started going to these

classes for DNA analysis, correct?

A Correct.

Q And that would be about five years ago?

A Yes.

Q Now, five years ago there was a prevalent

type of DNA testing that was done, and what was that

called?

A I am not sure. Are you trying to ask about
RFLP?

Q Yeag.

A Okay. I refer to this technology asg an

older technology, and it's more specifically what we call
an older PCR technology. There was a DNA technology that
was around before thisg, because the technology changes
very rapidly. Every couple of years what was deemed state
of the art becomes obsolete.

And what you're referring to ig, there was a
technology called RFLP., Is that what you're referring to?
It was predated PCR technology, and was the original old
DNA technology that people first started working ﬁith.

Q Was this RFLP testing, or was thisg PCR

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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testing?.

A This was PCR testing.

0 And what type of testing do you do today at
your lab?

A PCR testing.

Q Is it a new type of PCR testing?

A Yes. It's a more advanced type of PCR

testing than what we were doing in 1998,

Q I understand gscience moves quickly and
you're oftentimes called upon to testify for now three
years, two-and-a-half years ocut from when you performed
most of these tests?

A Yes,

Q Nobody ever called you up and said: Hey,
Mr. Welch, why don't you test those cigarette butts under
the new PCR testing, the wmost sophisticated we have as of
today at the time of txilal?

You were never called upon to do anything
after February of 1999, correct?

A That.'s correct,

Q And you undersgtand during thig tyrial, my
client i8 on trial for his life?

A Yeg. I understand that,

Q And you told the jury one of the most

important things for you to do when you get blood samples

MAUREEN SCHORN, CCR NO. 496, RPR
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RO MSOASANE I R LT AN FULIGE DEPARTMENT

o o OFFICER’S REPORT, "' CC"?W__ U

EVENT#  961116-0443

MURDER WITH DEADLY WEAPON
SUBJECT .

DIVISION REPORTING: ISD - HOMICIDE DIVISION OF OCCURRENCE: PD

APPROX2MI .
. SO OF STATE RTE 146 ON
DATE AND TIM%OCCURRED: 11-16-98 / 0617 HRS LOCATION OF OCCURRENCE: , - LvBs

DICTATING OFFICER: DET. J. BUCZEK _
HOMICIDE SECTION

VICTIM; HAMILTON, ERIC
‘ BMA DOB: .. -
SSN:
LVMPD ID#: 1590973

SUSPECT: SEKA, JOHN JOSEPH (JACK)
WMA DOB: ~~--n
SSN: -
FBI#: 118012KA8
ADDRESS:
1933 WESTERN AVE,
LAS VEGAS, NV 89103 -
CELL PH#: 429-5957

I SYNOPSIS

On 11-16-88, Michael Stanish was driving his vehicle southbound on Las Vegas
Boulevard South and observed a dead body laying on the west side of the road in
the desert. The body had various sizes of lumber laying across it. Stanish drove
to a nearby work site and called on Jeffery Lowery's cellular telephone to the Las
“Vegas Metropolitan Police Deépartment to report his find. . :

.-.“

Jac~.nd Time of 9 ] 12-1-98 ‘ Officer: DET. J. BUGZEK PH: 3702

\pproved: ot Ao daer Officor: .
7ol

A _ Pit:
VMPD 82 (REV, 1.-91}-AUTOMATED U SIG'NATURE: Q%‘J)ﬁ\ﬂlx\ " 6{_}.—% \‘

K ) AA-902237



i!. PERSON AT THE SCENE
A, LVBS 2 MILES SOUTH OF STATE RTE 1486
1. PATROL DIVISION - RESIDENT SECTION
A, OFF. G. KAPP, P#2136
2. GENERAL ASSIGNMENT DETAIL

K A DET. M. HNATUICK, P#3582
g B.  DET.D.FLYNN, P#3028

3.  HOMICIDE SECTION
A.  LT.W. PETERSEN, P#1913
B.  SGT. K. HEFNER, P#2185
C.  DET.T. THOWSEN, P#1467
D.  DET. J. BUCZEK, P#3702
4.  CRIMINALISTIC PERSONNEL
A.  CSA SUPERVISOR G. REED P#3731
B. CSAD.LEMASTER, P#4243
C. CSAV.ROBERTS, P#5714
5. CLARK COUNTY CORONER AND MEDICAL EXAMINER'S OFFICE

A, CORONER'S INVESTIGATOR J. STALLINGS
PRONOUNCED THE VICTIM DEAD AT 0920 HOURS

6. DAVIS MORTUARY

A.  ATTENDANT M. HARDICK
B. ATTENDANT B. BALLARD

7. CLARK COUNTY FIRE DEPARTMENT RESCUE 87

A FIRE FIGHTER UPTON
B. FIRE FIGHTER LEARY

B. 1920 WESTERN AVENUE AND 1933 WESTERN AVENUE
1. PATROL DIVISION

AA 002238
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Iv.

A, OFF, R. KROLL, P#4850
B. OFF. R. NOGUES, P#5622

2. HOMICIDE SECTION

A.  SGT. K. HEFNER, P#2185
B. - DET.T. THOWSEN, P#1467
C.  DET. J. BUCZEK, P#3702

3. CRIMINALISTICS PERSONNEL

A, CSA SUPERVISOR A. CABRALES, P#2045
B. CSA D. RUFFINO, P#1502
C.  CSAR. MCPHAIL, P#3326

WITNESSES INTERVIEWED

REFER TO DET. T. THOWSEN'S OFFICER'S REPORT

PERSON REPORTING

STANISH, MICHAEL FELIX
WMA DOB; nm~* =-
SSN: ~
ADDRESS:

+ wRIGHT DR
LAS VEGAS, V. 89117
PH#: 243-4053
WORK ADDRESS:
6120 W. TROPICANA #A-16,
LAS VEGAS, NV. 83103
WK PH#: 880-0660

DETAILS

Upon receiving Stanish's call, Resident Off. G. Kapp was dispatched to the scene.
Off. Kapp arrived, determined that the victim was dead, and requested that General -
Assignment detectives respond. Det. D. Fiynn and Det. M. Hnatuick arrived, viewed
the scene, and requested that Homicide detectives be notified and respond.
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CRIME SCENE INVEST IGATION

A,

X

C.

NOTIFICATION OF HOMICIDE SECTION

On 11-16-98, at approximately 0733 hours, | was contacted by Sgt. K.
Hefner while | was at the office. Sgt. Hefner instructed me to respond to Las
Vegas Boulevard South, two miles south of State Route 146. | responded
and arrived at approximately 0807 hours. .

I 'met with my partner, Det. T. Thowsen, and Sgt. K. Hefner. It ‘was

determined that Det. Thowsen would be responsible for interviewing the
witnesses and that | would be responsible for the crime scene investigation.

Crime Scene Analysts LeMaster, Reed, and Roberts arrived, They
photographed the scene, completed a crime scene sketch, and processed
the scene for evidence,

Coroner's Investigator J. 'Stallings arrived and pronounced the victim dead
at 0920 hours. Davis Mortuary attendants arrived the scenhe, removed the

-victim's body and transported the victim to the Clark County Coroner and

Medical Examiner's office pending an autopsy.

DESCRIPTION OF THE SCENE

The scene was located in the desert area west of Las Vegas Boulevard
South and east of the fence that is between Las Vegas Boulevard South and
[-15 North. A compound for Lucky's food store transport trailers is north of

the scene,

The victim is laying in the middle of two tire-tracks. The tracks enter the
desert north of the victim from Las Vegas Boulevard South and exit the
desert south of the victim returning onto the paved roadway. Northeast of the

victim is a white filtered cigarette butt. A white filtered cigarette butt is also
ocated southeast of the victim on the shoulder of the road,
A blue can of Skoal is east of the victim's body on the shouider of the road.

. eingxen beer bottle is located SoUIREAST OT The Vichim: Another

An em nl=
~setof tire-tracks pull Into the desert and appear to back out, northeast of t
victim, The GPS coordinates are north 35 degrees 56.268 and west 115

degrees 11.216.
DESCRIPTION OF THE BODY

The victim s a black male adult. He is aying face-down on the ground. The
victim's head of pointing to the north and his feet are to the south. His arms
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are extended over his head. The victim has a rubber band around his left
wrist and has a yeliow-colored metal ting with numerous clear stones on his
right ring finger.

He is wearing a charcoal-colored short-sleeved shirt and there is apparent
_b!ood stain on the front of the victim's shirt. He is also wearing black Levis
Jeans which are size 34/30, and biack athletic shoes. There is a tear in the

a 1x6, a 1x3, a 2x4, and a 5 1/2"x1/2" piece of OBS plywood. The cedar
panel measured 4'x15" x1/4", A 3/4" x 1 1/2" tag was stapled to the end of
a 1"x6" and has a bar code and Plum Creek printed on it, The 1"x&" board
has the number 2 and < inscribed on it with an orange crayon. The wood
appeared to be relatively new and was not stained nor weathered,

The victim's body is laying approximately 48 feet 6 | est of t

I of Las Veras BoTlevard SouF- Cotonat e e ca-test of e contey
the victim's body and it was leamed that there was one gunshot wound to the
victim's back beneath the left shoulder-blade. There Is a second gunshot
wound to the lower left abdomen. A third gunshot wound was located in the

chest.

A piece of scrap paper was lacated In the victim’s right front pocket. The
name “Jack” and the telephone number 429-5957 were written on the paper.

DESCRIPTION OF 1929 WESTERN AVENUE .

On 11-17-98, at approximately 1007 hours, Officer R. Nogues and Officer R,
Kroll were dispatched to 1929 Western Avenue under event #981117-0730,
in reference to a glass window that had been broken out in a vacant
business. Upon their arrival they discovered a large amount of apparent
blood stains inside the vacant business. They requested that Criminalistics
respond to process the scene. Criminalistics personnel arrived and contacted
Sgt. K. Hefner in the Homicide office. Sgt. Hefner was informed that they
were at 1929 Western Avenue and that the scene contained apparent blood
stains, spent bullets and a broken window. Sgt. Hefner and | responded to
1929 Western Avenus. :

The front door of the business of 1929 Western Avenue faces west and is
located between 1925 Western Avenue and 1933 Western Avenue. 1929 -

Western Avenue consists of five empty rooms, one storage area and two
bathrooms. The room containing the crime scene is the southwest room of

the vacant business.
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The entryway consists of g glass wall facing west, a glass wall facing south,
and a cinder block wall facing south. The west glass wall consists of two
glass panels and a glass door. The door swings out and to the north. The
glass panel which is located south of the door is broken and most of the
broken glass is laying on the floor inside. There is apparent blood stain on
the glass inside of the building and on the floor,

There are drag marks across the green carpet, consisting of apparent.blood,
which starts at the bloodied and broken glass and arches to the north to
another apparent biood stain on the carpet. There is another set of drag
marks from the second stain returning to the broken window, A dark-blue
jacket stained with apparent blood is located in the northwest corner of the
room. The jacket also had some holes in it that were consisterit with holes
made by bullets. The location of the holes in the jacket are consistant with
the locatlon of the wounds found in victim Eric Hamilton's body. A gold-
colored bracelet was found on the glass near the doorway. A biack hat with
the logo JC Penny Construction/ Arcadia in white lettering, was located just
inside the front door.

‘A spent buliet was located on the floor next to the south wall. A second spent
bullet was located on the carpet next to the east wall. Two bullet fragments
were located on the carpet between the arching drag marks and the east
wall. A third spent bullet was located on the carpet, just inside of the front
door. An unopened boxed toothbrush was just inside of the front door. A
fourth spent builet was focated on the sidewalk, just south of the entryway,
in front of 1929 Western Avenue. There are apparent blood stains on the
sidewalk and carpet directly in front of the entry to 1929 Western Avenue.

DESCRIPTION OF 1933 WESTERN AVENUE

The front of the business is constructed of glass. The glass has a mirrored
tint applied to it. The address 1933 Western Avenue is located above the
front door in white letters and numbers. In front of 1933 Western Avenue is
a large brown box with apparent blood stains on it. The interlor is undergoing
extensive remodeling. The front door pulls out and swings to the north.
There is an apparent blood stain on the outside handie of the door. There is
another apparent blood stain on the south portion of the door jam. Upon
entering the business there are two smali rooms.

The north room connects to a walk-in humidor which is entered through
French doors in the east wall, The walls of the humidor are constructed of
cedar, however a section measuring 31"x15" is not covered with cedar. A -
piece of OBS plywood that occuples the 31"x15" space was removed and
impounded by crime scene analysts. The size of the missing piece of cedar
Is somewhat similar in size with the piece of cadar measuring 4'x15" that
was recovered at the Las Vegas Blvd. South crime scene. The north room
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contains various sizes of lumber including 2xd's, 1x6's, 1x4's, cedar tongue
and groove pianks, and OSB plywood . One piece of lumber has a 2 and<
written on It with an orange crayon. A 1x4 had a 1 1/2"x3/4" tag stapled to
the end. The tag has a bar code and Plum Creek printed on it. This tag is
similar to the tag that was found on a pisce of lumber at the Las Vegas Bivd,
South crime scene. A handbag belonging to Lydia Gorzoch was located in
the false ceiling above the French doors, The handbag and contents were
reported stolen under Event Number 981106-0539, Gorzoch's window in her
unoccupied vehicle was shot out with a firearm and her handbag was
removed, '

The room to the south contains a couch against the east wall and various
sizes of cedar lumber are piled against the front window. A door in the
southeast corner of the east wall offers access into the office area. Two
desks are against the south wall and are ciuttered with various items. A desk

Is against the northwest comer of the north wall,

A pair of blue jeans stained with apparent blood was draped over an open
desk drawer of the desk against the north wall, A shredder and file cabinet
-are also against the north wall. A grey couch is against the west wall and a
bullet hole travels through it. Two pieces of sheet-rock are bahind the couch
and the bullet traveled through the first sheet of sheet-rock and was lodged
in the second sheet of shest-rock. Three .357 shell-casings were recovered
in the false celling above the northwest desk,

Also located in the ceiling was a wallet belonging to Peter Limanni. The
wallet contained his driver's license, Social Security card, birth certificate,
and various credit cards. A high-back chairis in the middle of the room. The
entire room is cluttered. A large opening, approximately 7 feet by 7 feet, is
located in the east wall and accesses a storage room which is quite

cluttered,

A door is in the northeast corner of the east wall and offers access to the
rear parking area. Just west of the door on the northwest wall is an apparent
blood smear. In the northwest corner of the west wall is a counter and sink,
There is an apparent blood stain on the counter. A red plastic ammunition
packaging with 25 empty slots is located on the hot water heater south of the
counter. A copy machine is located against the north wall.

A doorway is in the northwest corner of the north wall and accesses asmall -
haliway. The north wall of the hallway accesses two bathrooms. The west
bathroom contains a sink and a toilet. A .32 caliber cartridge is located in the
water of the toilet bowl. The east bathroom contains a sink and a makeshift -

shower,

A doorway in the east ﬁan of the hallway accesses a room. The room
contains a chair and ottoman in the northeast corner, a white desk against
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the south wall, and a partition near the southwest corner. A mattress and
bag of clothing are on the floor, A .32 caliber cartridge was logated in the
northeast corner of the false cefling. An ironing board is located in the
middle of the room. An athletic shoe is located on the ironing board. A

blood smear Is located on the east wall of the room, over the electrical box,
nearest the northeast corner. -

A dumpster located to the rear of the business contained burmnt clething.
There were also burnt personal items that belonged to Peter Limanni in the
dumpster. . '
A 1998 Toyota pickup truck, bearing Nevada iicense plates 720JJM, and a
1998 Dodge van, bearing Nevada license plates 514JME were located in
the parking lot in front of the business. Apparent blood was located in the
rear cargo area of the van and In the bed of the pickup truck. Presumptive
testing was conduted and it was determined that the stains were human
blood. The vehicles were sealed and towed to the LVMPD Crime Lab
where they were later processed for evidence,

VISIBLE EVIDENCE AT THE SCENE

1. - LAS VEGAS BOULEVARD SOUTH, 2 MILES SOUTH OF STATE
ROUTE 146

Refer to CSA Roberts' evidence impound report,
2, 1929 WESTERN AVENUE AND 1933 WESTERN AVENUE

Refer to CSA McPhail's evidence impound report,

[ [EW OF WITNESSES

Refer to Det. T. Thowsen's Officer's Report.

UTOPS

*.The autopsy of the body of Eric Hamilton was conducted at the Clark County
Coroner and Medical Examiner's office on 11-17-98 at approximately 0930 hours.

PERSONS IN ATTENDANCE
1. DR. 8. GREEN - MEDICAL EXAMINER

2. K. MORRIS - FORENSIC ASSISTANT
3.  DET. J. BUCZEK, P#3702
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4.

CSA R. MCPHAIL, P#3326

LOCATION OF INJURIES

OCONIOA LN

10.
11.
12.

One entry gunshot wound to the left lower abdomen.
One exit gunshot wound to the right buttocks,

One entry gunshot wound to the back left of midline.
One exit gunshot wound to the chest,

One entry gunshot wound to the right rear thigh.
One exit gunshot wound to the right inner thigh.

One gunshot wound grazing the right rear thigh.
Abrasions to the chest,

Abrasions and contusions on the nose, left cheek, and above the left
eye,

Abrasions on the left elbow.

Abrasions on the right palm and thumb.

A laceration on the right forearm.

ITEMS IMPOUNDED

Refer to CSA McPhail's Evidence Impound Report,

CAUSE OF DEATH

After a complete autopsy, Dr, Green ruled the cause of death to be a gunshot
woun to the back. The manner of death was homicide.

H
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‘LAS YEGAS METROFOLITAN POLICE DEPARTMENT

'CRIME SCENE REPORT sscrormer ()
| ®emsT _ gOMICIDE . FOLLOW-UP BN 981116.0443
SEQUESTING OFFICER  THOWSEN, P# 1467 PVIION ISD | ™™  11-17-98 | ™= 1132
: BUCZEK, P# 3702
Vie™™  JOHN “LUMBER” DOE -~ ‘ LOGATION 1979 WESTERN AVENUE
RESULTS OF INVESTIGATION r1_NOACTION TAKEN * |4 NO EVIDENCE RECOVERED
1. PHOTOGRAPHY 4, FOOTWEAR AND TIRE IMPRESSIONS
0 black and white negatives exposed 0 footwear = tire impression(s)
X eolor negatives exposed 0 casting m) original surface
] ] photographed n
2. LATENT PRINT PROCESSING 5. POSSIBLE BODY FLUIDS RECOVERED
X latent processing conducted X bloodlike substance(s) ' X control(s)
X latent fingerprints lifted |
X latent palm prints lifted
[} negative results 6. TOOLMARK EVIDENCE
0 O original surface recovered ' casting
. . M tools recovered
= 3. FIREARMS EVIDENCE 0 y
X projectiles) recovered el
L
[] Casing(s) recovered 7. OTHER N
| Z
OJ cartridge(s) recovered ‘5\'
[ Weapon(s) recovered %’ '
.| X Refer Property Report 2
VEHICLES
ADDITIONAL INFORMATION

On 11-17-98 at 1132 hours, I, Senior Crime Scene Analyst (CSA) D. Ruffino, P# 1502, arrived at the listed
location, imitially to investigate a malicious destruction of private property/suspicious circumstances call under
Event #981117-0730. After evaluation of the scene and additional information was obtained, the scene was
investigated as a follow-up call under Event #981116-0443. CSA Supervisor A, Cabrales, P# 2045, arrived at
the scene at approximately 1230 hours, and Homicide Detectives were contacted and they arrived a short time

later,

3

APPROVED

" Loy

B OFFICIR

e

g
HAFRONTQFRSHIRLEV\WORK AREA\RUFFINO\RUFFINOLCSR

Pagel of 3
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CRIMINALISTICS BUREAU CRIME SCENE REPORT

CENE: v

The scene was located at 1929 Western Avenue at a vacant, unrented business suite in a building shared by other
‘businesses, which is physically located on the east side of Western Avenue with the front of the building facing
in a westerly direction. " el

A broken point-of-entry window was located on the front west side of the business with apparent blood located
on the ground, glass fragments, and on the sidewalk outside the point-of-entry. '

A large lead, possible bullet fragment was located on the front sidewalk four (4) feet south of the location. The
apparent lower point-of-entry window molding, with an apparent builet hole through it, was found just west of
the businesses’ front sidewalk., =

e

: -
Upon entering the front west door of the vacant business, the point-of-entry west front broken wLiﬁdow was
located just south of the entrance, with several broken glass fragments located on the floor E&ide the
point-of-entry, with apparent blood on the floor and several glass fragments inside the point-of-entry DA gold
colored nugget-type bracelet was found on the floor inside the point-of-eniry just one (1) inch east of thsouth
wall. A J. C. Penney construction cap and a packaged beige toothbrush were located on the floor inside t.h%est
front door. :

An apparent blood trail was observed in the center of the room, starting two (2) feet from the south wall of the
,office, arcing northward for about eight (8) feet, where a large apparent blood spot is located, before it arcs back
- ,dward the initial point-of-entry window in a southerly direction.
A blue winter security-type jacket, with apparent blood on it and bullet-type holes in it, was found lying on the
floor in the northwest corner of the room. '

Two (2) small pieces of paper were found on the floor, one (1) with "GSI Thunderbird Hotel" printed on it, and
the second one with "1149 Feet" printed on one side and "Security" printed on the other side, An escort-type
advertisement publication was also located on the floor,

Five (5) more pieces of firearms-type evidence was located on the floor inside the business on the office floor.
A copper-jacketed bullet was found adjacent to the south wall of the office. A second copper-jacketed bullet was
found adjacent to the east wall of the office. The third copper-jacketed bullet was found lying on a broken glass
fragment inside the west front door, Two (2) additional lead/copper bullet-type fragments were found on the
center/east side floor of the office.

The rest of the business contained additional_ empty offices, men’s and women's bathrooms, and a secured rear
east door., .

No victim for this incident was located on the premises.

"
ey

Z fa 21 oah s
AFFROVED ¥ &}5 D OFFICER DaVid R.Ufflno,'x ” k‘ U ) 1502
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- INALISTICS BUREAU CRIME SCENE REPORT

PHOTOGRAPHY; .

I exposed color negatives of the scene showing the address location; overall views of the sidewalk; the exteric
of the location; the west point-of-entry broken window; overall views of the interior front west empt
reception/office area; the apparent vietim's hat, .coat, apd toothbrush; and close-up views of firearms and othe
evidence recovered, e

as

EVIDENCE;:

Irecovered the above mentioned lead bullet and possible blood sample from the front sidewalk, a glass fragmen
with possible blood on it from the ground outside the west point-of-entry window, the three (3) copper-jacketec
bullets, and two (2) fragments from the office floor, as well as the coat, cap, toothbrush, glass samples with anc
without possible blood, hair samples, carpet standard, two (2) pieces of paper with printing, an escort-typt
advertisement, and a gold colored nugget-type bracelet. Please refer to my Evidence Impound Report under this
event number for a complete description and exact locations of the items. recovered.

LATENT PRINTS:

I'processed the scene for latent fingerprints, with latents being recovered from the exterior north vertical metal
frame edge to the west front point-of-entry window, the interior front west door on the glass pane, and from a
glass fragment inside the point-of-entry on the office floor.

| “RIME SCENE DIAGRAM:

I prepared a sketch of the scene, including the sidewalk in front of the location, the point-of-entry window, the
front reception area/office, and the location of evidence recovered showing pertinent relationships and

measurements.
u}éa;‘:v
No further action taken. e
=
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